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ΣΥΝΕΔΡΙΑΣΗ 3η / 23-1-2003 

 

 

 



ΠΡΑΚΤΙΚΑ 

 

 

ΔΗΜΟΤΙΚΟΥ ΣΥΜΒΟΥΛΙΟΥ ΔΗΜΟΥ ΣΕΡΡΩΝ 

 

 

ΣΥΝΕΔΡΙΑΣΗ 3η 

 

Της 23ης Ιανουαρίου 2003 

 

 

Ημέρα ΠΕΜΠΤΗ και ώρα 21:00 το βράδυ 

 

 

ΔΗΜΑΡΧΟΣ: ΜΩΥΣΙΑΔΗΣ ΙΩΑΝΝΗΣ 

 

 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: ΝΥΚΤΟΠΑΤΗΣ ΑΝΤΩΝΙΟΣ    ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ: ΛΕΦΑΣ ΑΝΑΣΤΑΣΙΟΣ 

 

 

ΠΑΡΟΝΤΕΣ  ΣΥΜΒΟΥΛΟΙ 

 

 

 Μαντζαρίδης Νικόλαος (Αντιπρόεδρος Δ.Σ.), Αγγελίδης Πέτρος, Αναστασιάδης 

Αντώνιος, Αραμπατζή Φωτεινή, Βασιλειάδης Ηλίας, Βλάχος Ηλίας, Γκότσης Ηλίας, 

Γρηγοριάδης Νικόλαος, Δημητρακούδη Θεοχάρη, Ζλάτκος Ανδρέας – Θεόδωρος, 

Θεοφανίδης Αβραάμ, Ιλανίδου – Βίλλιου Δέσποινα, Κατριρτζόγλου Νικόλαος, 

Λογοθετίδης Σταύρος, Μηλίδης Θεόδωρος, Μητλιάγκας Ζήσης, Μπαμπαΐτης 

Δημήτριος, Μπιτζίδου – Σαρακενίδου Σοφία, Μπόνας Ιωάννης, Παπαβασιλείου 

Βασίλειος, Πασχάλη – Καρύδα Ελένη, Περδίκης Ζήσης, Σίμογλου Κων/νος, Τζιώνης 

Ευθύμιος, Τσιγαρίδα Νεκταρία, Φανουράκη Ελένη. 

 

 

ΑΠΟΝΤΕΣ  ΣΥΜΒΟΥΛΟΙ 

 

 

1)  Σαουλίδης Στυλιανός.  

   

ΘΕΜΑΤΑ ΗΜΕΡΗΣΙΑΣ ΔΙΑΤΑΞΗΣ 

 

 

ΘΕΜΑ  1ο : Έγκριση χορήγησης αδειών λειτουργίας καταστημάτων υγειονομικού 

ενδιαφέροντος.  

 

ΘΕΜΑ  2ο : Έγκριση εγγραφής του Δήμου ως συνδρομητή σε εφημερίδες και 

περιοδικά για το έτος 2003.  

 

ΘΕΜΑ  3ο : Έγκριση καταβολής εξωϊδρυματικής οικονομικής ενίσχυσης.  
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ΘΕΜΑ  4ο : Ορισμός υπευθύνου του προγράμματος: «Απόκτηση εργασιακής 

εμπειρίας ανέργων στη φύλαξη σχολικών κτιρίων».  

 

ΘΕΜΑ  5ο : Έγκριση ανάθεσης εργασιών διπλογραφικού συστήματος σε έμπειρο 

λογιστικό γραφείο .  

 

ΘΕΜΑ  6ο : Σύνθεση Διοικητικών συμβουλίων Νομικών Προσώπων και ορισμός 

μελών σ’ αυτά.  

 

ΘΕΜΑ  7ο : Μεταβίβαση των αρμοδιοτήτων των περιπτώσεων ιθ’, κ’, κα’, κβ’ και 

κγ’ της παρ. 1 του άρθρου 24 στη Δημαρχιακή Επιτροπή.  

 

ΘΕΜΑ  8ο : Κατάργηση του Νομικού Προσώπου με επωνυμία: «2ο Κέντρο 

Ανοιχτής Προστασίας Ηλικιωμένων (ΚΑΠΗ) Δήμου Σερρών», Ν. 

Σερρών.  

 

ΘΕΜΑ  9ο : Αποδοχή ειδικής εκλογικής αποζημίωσης.  

 

ΘΕΜΑ  10ο  : Έγκριση καταβολής οφειλής για την εκπόνηση της μελέτης: «Μελέτη 

Κέντρου Στήριξης Επιχειρήσεων».  

 

ΘΕΜΑ  11ο : Εξέταση πρακτικού επιτροπής σχετικά με τη  μετατόπιση και 

εγκατάσταση περιπτέρων.   

 

ΘΕΜΑ  12ο : Έγκριση απ’ ευθείας εκποίησης προσκυρούμενης δημοτικής έκτασης 

στην ιδιοκτησία του κ. Χατζηαγοράκη Βασιλείου.   

 

ΘΕΜΑ  13ο : Έγκριση συνέχισης εκπόνησης της μελέτης: «Χ.Υ.Τ.Α. Σερρών».  

 

ΘΕΜΑ  14ο : Έγκριση συνέχισης για το έτος 2003 του έργου: «Ηλεκτροφωτισμός 

Δημοτικού γηπέδου Σερρών».  

 

ΘΕΜΑ  15ο : Έγκριση ηλεκτροδότησης εγκατάστασης ηλεκτροφωτισμού Δημοτικού 

γηπέδου.  

 

ΘΕΜΑ  16ο : Επέκταση – συμπλήρωση δικτύου ΦΟΠ: 

α) στην περιοχή Αγ. Ιωάννη – Επταμύλων – Ηλιούπολης.  

β) στην οδό Σιδηροκάστρου, 

γ) στην οδό Ξεν. Σγουρού,  

δ) στις οδούς Ηροδότου και Δημ. Χόνδρου,  

ε) στην εκκλησία Αγ. Δημητρίου και Αγ. Γεωργίου κοντά στην 

επαρχιακή οδό Σερρών – Ι.Μ.Τ. Προδρόμου και  

στ) στην οδό Πτολεμαίων.  

 

ΘΕΜΑ  17ο : Έγκριση μελέτης του έργου: «Προσθήκη κερκίδων στο Κλειστό 

Γυμναστήριο Ομόνοιας».  
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ΘΕΜΑ  18ο : Έγκριση τεχνικής μελέτης και αποτελεσμάτων του προγράμματος: 

«Σύνταξη διαγραμμάτων Η/Μ ακτινοβολίας στην πόλη των Σερρών 

και διερεύνηση χωροθέτησης πάρκου κεραιών».  

 

ΘΕΜΑ  19ο : Έγκριση πρωτοκόλλου προσωρινής και οριστικής παραλαβής των 

έργων:  

α) «Διαμόρφωση πλατείας Αγ. Αθανασίου»,  

β) «Διαμόρφωση πλατείας Αγ. Αθανασίου (αποπεράτωση)» και  

γ) «Αποκατάσταση του υφιστάμενου χώρου διάθεσης απορριμμάτων 

του Δήμου Σερρών».  

 

ΘΕΜΑ  20ο : Έγκριση καταβολής οφειλής 4ου και 5ου λογ/σμού του έργου: 

«Κατασκευή οικιών με το σύστημα προκατασκευής για βελτίωση 

ποιότητας ζωής των τσιγγάνων».  

 

ΘΕΜΑ  21ο  : Ορισμός επιτροπής αξιολόγησης των αιτήσεων ενδιαφέροντος για τη 

μελέτη με τίτλο: «Νέο Γενικό πολεοδομικό σχέδιο Δήμου Σερρών».  

 

ΘΕΜΑ  22ο : Συγκρότηση επιτροπής της παρ. 2 άρθρου 7 του Π. Δ/τος 267/98 για 

την εξέταση των ενστάσεων του άρθρου 4 του ιδίου Π.Δ/τος.  

 

ΘΕΜΑ  23ο: Ορισμός εκπροσώπων Δήμου Σερρών στο Διοικητικό Συμβούλιο της 

Αφετηρίας Α.Ε.  

 

ΘΕΜΑ  24ο: Αντικατάσταση αναπληρωματικού μέλους του Δ/κού Συμβουλίου της 

Δ.Ε. «ΔΗ.ΠΕ.ΘΕ.» Σερρών. 

 

ΘΕΜΑ  25ο : Έγκριση συνδιοργάνωσης «Διεθνών Σερραϊκών Κολυμβητικών 

Αγώνων».  

 

ΘΕΜΑ  26ο : Ψήφιση πίστωσης για την εκτέλεση δυνάμει προγραμματικής 

συμβάσεως του έργου: «Συλλεκτήριος αγωγός ακαθάρτων περιοχής 

Αγ. Αθανασίου της πόλεως¨.  

 

ΘΕΜΑ  27ο : Έγκριση προμήθειας ειδών ατομικής προστασίας για υπαλλήλους του 

Γραφείου Πληροφορικής του Δήμου.  

 

ΘΕΜΑ  28ο : Έγκριση – ενημέρωση επί αποφάσεων Δημοτικών Επιχειρήσεων.  

 

ΘΕΜΑ  29ο : Έγκριση διαφόρων προμηθειών και δαπανών για τις ανάγκες των 

υπηρεσιών του Δήμου.  

 

3η   Σ Υ Ν Ε Δ Ρ Ι Α Σ Η    2003 

 

κ. Πρόεδρος:   Συνάδελφοι πριν μπούμε στα θέματα προ ημερήσιας διάταξης 

θα ήθελα από το σώμα, στην εφημερίδα την σημερινή έχει μεγάλα γράμματα. Απορώ 

¨Ανεξάρτητος¨ λέει ο κ. Στάγκος, η απορία του κ. Στάγκου, πρώην Δημοτικού 

Συμβούλου και στέλεχος της Νέας Δημοκρατίας, εσφαλμένες, όμως τις χαρακτήρισε, 

εκλογικές διαδικασίες του Δημοτικού Συμβουλίου ήταν η αφορμή που ζητούσαμε για 
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 να έχουμε μια μικρή συνέντευξη κατά την γνώμη του Προεδρείου. Νομίζω υποτιμάει 

το Δημοτικό Συμβούλιο, διότι ούτε στον κανονισμό ούτε στον κώδικα Δήμων και 

Κοινοτήτων αναφέρει το συγκεκριμένο θέμα. Το προεδρείο όμως, πιστεύοντας ότι θα 

βρισκόταν κάποιος κ. Στάγκος ζήτησε την γνώμη της αντιπολίτευσης και πιστεύω ότι 

εδώ υπάρχουν άτομα αξιόλογα να μην αναφερθώ σε ονόματα, που γνωρίζουν πολύ 

καλά τους νόμους και όλοι σας ομόφωνα πήραμε μια απόφαση να προεδρεύσω. 

Παρόλο που εγώ μόνος μου το ζήτησα θα παρακαλέσω στο Δημοτικό Συμβούλιο, 

αυτό το ζητώ σαν πρόεδρος να παρθεί μια απόφαση για να μην, και τον κόσμο και το 

Δ. Σ. απασχολούν πράγματα που δεν έχουν, όχι μόνο κέρδος, απλώς μια προβολή 

ενός ατόμου. Θα ήθελα να παρακαλέσω τους κυρίους την γνώμη τους. 

Η γνώμη του προεδρείου είναι να καταδικάσουμε με τον τρόπο αυτό που 

υποτιμάει όλους μας, εάν έχουμε σύμφωνη γνώμη. 

κ. Μητλιάγκας:   Αν και δεν ήμουν από την αρχή, αλλά ήθελα σήμερα να 

κάνω μια τοποθέτηση, με αφορμή το 6ο θέμα για το θόρυβο που γίνεται με τα τοπικά 

μέσα ενημέρωσης, όπου τριτεύοντα και δευτερεύοντα θέματα θα ανοίγουν σε 

πρωτεύοντα και ουσίας θέματα. Λοιπόν, πάμε το 1990 που αναμειγνύομαι με τα 

κοινά πρώτη φορά. Βλέπω τέτοια ανούσια τυπολατρεία και δεν ξέρω ποιος είναι ο 

σκοπός. Εγώ θέλω να ξέρετε ότι με ενδιαφέρουν, και πιστεύω ότι εκφράζω πολλούς 

συναδέλφους, εδώ πέρα για την ουσία η πόλη και το Δ. Σ. και όλες οι αρχές, έχουν να 

αντιμετωπίσουν πολύ σοβαρά προβλήματα. Πιστεύω ότι η βούληση του Δ. Σ. 

εκφράστηκε και για τα νομικά πρόσωπα και για τις υπηρεσίες και όλα αυτά, με 

συγχωρείτε που το λέω, να μην πω καμιά ακόμη λέξη, αλλά είναι τρίχες, όταν 

δίνουμε αυτήν τη σημασία. Και καλώ το Δήμαρχο, τον Πρόεδρο, τη Δημοτική Αρχή, 

αλλά και όλο το Δ. Σ. να τα περιφρονήσει και κάνω έκκληση και στα μέσα 

ενημέρωσης να ασχολούμαστε με τα σοβαρά και μεγάλα θέματα της πόλης. 

κ. Σίμογλου: Συμφωνώ και εγώ με την τοποθέτηση του κ. Μητλιάγκα. 

Νομίζω ότι έχουμε πάρα πολλά θέματα τα οποία είναι επουσιώδη ή τυπολατρικά, αν 

θέλετε, ή απλώς για να γίνετε συζήτηση. Καλό θα είναι να μην μας απασχολούνε και 

θερμή παράκληση και στα μέσα ενημέρωσης ώστε αυτά τα θέματα να μην παίρνουν 

μια ένταση που δεν δικαιούται. 

Πιστεύω ότι έχουμε αρκετά πράγματα να κουβεντιάζουμε, σοβαρότατα 

θέματα και πάνω σε αυτά πολλά μπορούν να λέγονται και να γράφονται. 

κ. Αγγελίδης:   Δεν είναι δυνατό να διαφωνεί κανένας με αυτά, και δεν 

νομίζω ότι πρέπει να μας προσφωνούν ιδιαίτερα έτσι, έχουμε να επιτελέσουμε ένα 

σοβαρό έργο και να δούμε αυτό το έργο που πρέπει να φέρουμε εις πέρας, που μας 

ανάθεσε την αποβολή ο Σερραϊκός λαός δεν πρέπει να μας απασχολούν και να 

ταλανιζόμαστε. 

κ. Γκότσης:   Συμφωνώ. 

κ. Πρόεδρος:   Μου διέφυγε να σας πω ότι η έγκριση της Νομαρχίας 487/15-

1-2003 και η δεύτερη απόφαση 488. Έχουμε την έγκριση νομιμότητα από την 

Νομαρχία για το θέμα του προεδρείου και της Δημ. Επιτροπής. Απλώς ενημερώνω το 

σώμα να γνωρίζει και το σώμα και ο κόσμος. 

κ. Αγγελίδης:   κ. Πρόεδρε, ήθελα να διατυπώσω μια γνώμη, αλλά λείπει ο 

Δήμαρχος. Να έρθει και μετά. 

κ. Γκότσης:   κ. Πρόεδρε, μπορώ προ ημερησίας διάταξης να πω κάτι: νομίζω 

ότι μπορείτε εσείς ή κάποιος άλλος να μου δώσει απάντηση. κ. Πρόεδρε, κ. 

συνάδελφοι, κυρίες και κύριοι συνάδελφοι, έχω πληροφορηθεί ότι το προσωπικό της 

Δ. Ε. Π. Σ. (Δημ. Επιχ. Παιδικών Σταθμών)  θα  μεταφερθεί στη Δ. Ε. Π. Κ. Α. και τα  
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μαγειρεία θα πάνε στο ορφανοτροφείο θηλαίων στην παιδική μέριμνα. Αν συμβαίνει 

αυτό θέλω να υποβάλω μερικά ερωτήματα, να βοηθηθεί και ο Δήμαρχος. 

κ. Πρόεδρος:   κ. Γκότση, παρακάλεσα στους συναδέλφους θέματα αυτού του 

είδους να έρχονται στο προεδρείο με επιστολή, συγγνώμη να τελειώσω, να τα 

συζητούμε και να μπορούμε να είναι σε θέση ο Δήμαρχος, εάν μπορεί, να απαντήσει. 

κ. Γκότσης:   Μα, δεν μπορεί να απαντήσει. 

κ. Πρόεδρος:   Τουλάχιστον στο μέλλον να το συζητήσουμε. 

κ. Γκότσης:   Τουλάχιστον, αλλά σήμερα είχα όλη την ενημέρωση, διότι είχα 

τρεχάματα. Θα το κάνω, αν δεν μπορεί να απαντήσει ο κ. Δήμαρχος. Ας απαντήσει σε 

δυο τρεις μέρες. 

κ. Πρόεδρος:   κ. Γκότση, επιτρέψτε μου λίγο πρώτα να πω κάτι επείγονται 

θέματα και ύστερα να πάρετε το λόγο. Καθίστε σας παρακαλώ. 

κ. Αγγελίδης:   Απλώς θα θέλαμε να διατυπώσουμε μια γνώμη για μια 

δημοτική υπόθεση που προέκυψε την Δευτέρα. Με απόφαση του Δημάρχου 

μετακινήθηκαν οι γραμματείς των πρώην κοινοτήτων και νυν Δ. Δ. Οινούσας, 

Ελαιώνα, Επταμύλων από τα κοινοτικά καταστήματα στο δημοτικό κατάστημα 

Σερρών, χωρίς φυσικά, ο Δήμαρχος, όχι μόνο δεν ρώτησε, αλλά δεν ενημέρωσαν καν 

τα τοπικά συμβούλια των δημοτικών διαμερισμάτων αυτών, με αποτέλεσμα να 

δημιουργηθούν προβλήματα στην εξυπηρέτηση των κατοίκων των περιοχών αυτών, 

και κυρίως των ηλικιωμένων. Και φυσικά οι άνθρωποι έχουν εκφράσει τις 

διαμαρτυρίες τους, για αυτό και θέτω το θέμα. Η άποψή μας είναι η εξής, μέχρι να 

ξεπεραστεί αυτό το μεταβατικό στάδιο, καλά θα ήταν οι γραμματείς των πρώην 

κοινοτήτων τουλάχιστον να δίνουν ένα παρόν δύο φορές την εβδομάδα μέχρι να 

προσαρμοστούν οι κάτοικοι των Δ. Δ. αυτών σε αυτό το μέτρο. 

Αυτό θα θέλαμε να πούμε σχετικά με αυτό το θέμα, δηλαδή Τετάρτη και 

Παρασκευή θα μπορούσαν να βρίσκονται οι γραμματείς στα Κοινοτικά Καταστήματα 

των πρώην κοινοτήτων και νυν Δ. Δ. δύο φορές την 12/2/2003 

κ. Δήμαρχος:   Ναι.  

κ. Πρόεδρος:   Επίσης, έχουμε, έγινε μια συναυλία το καλοκαίρι. Υπάρχει 

ήδη μια απόφαση που τα χρήματα δίνονται από το Υπουργείο Εσωτερικών, τυπικό 

είναι το θέμα, τα χρήματα είναι στην τράπεζα, θα τα δώσουμε. Επίσης, έχουν παρθεί 

κάτι χρήματα που δίνονται στις σχολικές επιτροπές. Είναι πολύ τυπικό το θέμα. Θα 

δώσουμε τα χρήματα αυτά τα οποία είναι της Νομαρχίας και τα δίνουμε για διάφορα 

έργα. 

Τακτικό θέμα ΕΣΑΝΣ. 

1.  Θέμα: Ορισμός εκπροσώπου του Δήμου στην ετήσια γενική 

συνέλευση των μετόχων της ΕΣΑΝΣ, ¨Επιχείρηση Στερεών Αποβλήτων Ν. 

Σερρών¨. 

Χρειάζεται ένα τακτικό μέλος. Ο κ. Δήμαρχος προτείνει τακτικό μέλος τον κ. 

Ζλάτκο και σαν αναπληρωματικό τον κ. Κατιρτζόγλου. 

2.  Θέμα: Επίσης στο Αυτοκινητοδρόμιο ορισμός εκπροσώπου του 

Δήμου. 

Παρακαλούμε να εισηγηθείτε στον Δ. Σ. τον ορισμό εκπροσώπου τακτικού 

και αναπληρωματικού μέλους για τη γενική συνέλευση των μετόχων της επιχείρησης 

με την επωνυμία ¨Αυτοκινητοδρόμιο Σερρών Α. Ε.¨ 

Ο κ. Δήμαρχος προτείνει για το αυτοκινητοδρόμιο τακτικό μέλος είναι ο κ. 

Δήμαρχος και αναπληρωματικό ο κ. Λέφας. 

3.  Θέμα: ¨ΟΑΣΙΣ¨. 
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Και προτείνει ο κ. Δήμαρχος τακτικό μέλος την κ. Ιλανίδου και 

αναπληρωματικό μέλος την κ. Πασχάλη. Και εκτός ημερήσιας διάταξης είναι για την 

¨ΟΑΣΙΣ¨. 

Όπως γνωρίζετε είμαστε μέτοχοι μιας ανώνυμης εταιρείας. Ένα ποσοστο 

έχουμε εμείς, ένα μέρος έχει ο Δήμος, έχουνε 22 Δήμοι του Ν. Σερρών. Και ζητούμε 

ως μέλος της εταιρείας του Δήμου, πρέπει να ορίσει εκπρόσωπο μέχρι 21-1 

προκειμένου να προχωρήσουμε στην γενική συνέλευση. 

κ. Γκότσης:   κ. Πρόεδρε, να ολοκληρώσω για να επαναλάβω. Έχω 

πληροφορηθεί ότι το προσωπικό της ΔΕΠΣ που στεγάζεται στη δημοτική αγορά θα 

μεταφερθεί στη ΔΕΠΚΑ και τα μαγειρεία θα πάνε στο ορφανοτροφείο στην παιδική 

μέριμνα. Τα αιτήματά μου είναι τα εξής: συγκεκριμένα θα διαλυθεί η ΔΕΠΣ και θα 

γίνει υπηρεσία της ΔΕΠΚΑ, δεν κάνω έλεγχο, απλούστατα κάνω μερικές ερωτήσεις. 

Εάν συμβεί αυτό έχει γίνει κάποια μέριμνα για το προσωπικό, εννοώ της ΔΕΠΣ, θα 

απορροφηθεί ή θα ταλαιπωρηθεί, θα βρεθεί εκτός απροόπτου; Το δεύτερο εάν είναι 

αναγκαίο τα μαγειρεία να πάνε εκεί. Γιατί το λέω αυτό, στο ορφανοτροφείο η 

απόσταση είναι πάρα πολύ μεγάλη η χιλιομετρική, ενώ εδώ ήτανε δίπλα και υπήρχε 

συνεχής επικοινωνία, μπορώ να σας πω και κάθε ώρα της ημέρας. Δηλαδή, από 

έλλειμμα στους παιδικούς σταθμούς κ.λ.π. τρόφιμα γίνονταν συνεχής επισκέψεις του 

οδηγού στα μαγειρεία. Οι πληροφορίες λένε ότι οι κωφάλαλοι στους οποίους 

δείχνουμε ιδιαίτερη ευαισθησία και τους οποίους δώσαμε τον χώρο επί Δημ. Αρχής 

του κ. Μητλιάγκα, εκεί στην ΔΕΠΚΑ κοντά, δίπλα θα μεταφερθεί στα γραφεία της 

ΔΕΠΣ που έχουν μια υποδομή με ηλεκτρονικούς υπολογιστές κ.λ.π. κ.λ.π. θα γίνουν 

όλα αυτά. Θα έλεγα ότι δεν θα έπρεπε η Δημ. Αρχή να περιμένει να λήξει η σχολική 

χρονιά ώστε να μην ταλαιπωρηθούν και το προσωπικό και εν γένει από την μεταφορά 

των μαγειρείων και οι παιδικού σταθμού, και έχω την πληροφορία ότι η πολιτεία 

κατευθύνεται προς την ενοποίηση της ΔΕΠΣ με τα κέντρα προσχολικής αγωγής. 

Μήπως θα πρέπει να περιμένουμε και την πολιτεία μήπως τα ενοποιήσει και τα 

εντάξει στον φορέα αυτό ώστε να απεμπλακούμε εμείς από αυτήν την ταλαιπωρία; 

Ευχαριστώ. 

κ. Δήμαρχος:   Κατ’ αρχήν ζητώ συγγνώμη. Δεν πληροφορήθηκε την έναρξη 

της συνεδρίασης, ήμουν μέσα και τηλεφωνούσα και δεν ξέρω αν υπήρχε πριν από 

τους ομιλητές που άκουσα, υπήρχε και τίποτα άλλο. 

Έχουμε, λοιπόν δύο θέματα, το ένα των παιδικών σταθμών και το άλλο των 

παλαιών γραμματέων των παλαιών κοινοτήτων. Όσον αφορά για τους παιδικούς 

σταθμούς ναι, μιλάμε για συγχώνευση της ΔΕΠΣ μέσα στην ΔΕΠΚΑ. Η αρχική μας 

θέση ήτανε να ενώσουμε τους δύο φορείς των παιδικών σταθμών, δηλαδή, το νομικό 

πρόσωπο των κέντρων προσχολικής αγωγής και τους δημοτικούς παιδικούς 

σταθμούς, αλλά εάν τυχόν, αυτό το οποίο φοβάται ο κ. Γκότσης αυτό για το οποίο 

ανησυχεί ήταν εκείνο το οποίο μας έκανε να μην προχωρήσουμε προς σ’ αυτήν την 

κατεύθυνση που ήταν η πιο λογικότερη, η πιο απλή. Εάν θέλαμε να κάνουμε κάτι 

τέτοιο δεν υπήρχε η δυνατότητα να μετακινηθούν οι υπάλληλοι από την ΔΕΠΣ στο 

νομικό πρόσωπο, διότι από μια δημοτική επιχείρηση δεν μπορούν να μεταχθούν σε 

νομικό πρόσωπο δημοσίου δικαίου. Έπρεπε λοιπόν, να διακινδυνεύσουμε να 

προχωρήσουμε σε προσλήψεις το νομικό πρόσωπο με το σύστημα του ΑΣΕΠ και να 

το ρισκάρουμε. Το εάν θα μπορούσαμε ενδεχόμενα με το ΑΣΕΠ να πάρουμε αυτούς 

θα ήταν πολύ απίθανο ή εν πάση περιπτώσει στην καλύτερη περίπτωση δεν θα 

συνέπιπτε 100% και θα είχαμε πρόβλημα. 

Επειδή είναι κρίμα να έχουμε πολλές Δημ. Επιχειρήσεις, επειδή και οι 

παιδικοί  σταθμοί  με την  ευρύτερη  έννοια  υπάγονται μέσα στην κοινωνική πρόνοια 
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και, επειδή είπαμε ότι την κοινωνική πρόνοια την εντάσσουμε πλέον μέσα στην 

ΔΕΠΚΑ, είπαμε ότι ας μην έχουμε ξεχωριστές δημ. Επιχειρήσεις και ας εντάξουμε 

μέσα στην ΔΕΠΚΑ και την δράση των παιδικών σταθμών. 

Δεύτερον, δεν υπάρχει κανένα πρόβλημα για τους υπαλλήλους. Οι υπάλληλοι 

οπωσδήποτε θα απορροφηθούν από την ΔΕΠΚΑ, άρα όσον αφορά αυτό το σκέλος 

δεν υπάρχει κανένα πρόβλημα. Όσον αφορά τα μαγειρεία υπάρχει μια σκέψη, δεν 

έχει οριστικοποιηθεί ακόμη τίποτα, και η σκέψη ποια είναι: Όταν έχουμε έναν 

εξοπλισμό, όταν έχουμε οργανωμένα μαγειρεία που μπορούν να καλύψουμε τις 

ανάγκες είναι κρίμα να μην τα χρησιμοποιούμε και να έχουμε σε κάθε παιδικό 

σταθμό και από μια μαγείρισσα και από ένα μικρό μαγειρείο για να μαγειρεύει. Ενώ 

και οικονομία θα έχουμε και σε υλικά θα έχουμε μαγειρεία και σε προσωπικό θα 

έχουμε εξοικονόμηση. Οι εγκαταστάσεις είναι μεγάλες και μπορούν να καλύψουν 

όλες τις ανάγκες. 

κ. Γκότσης:   Συγγνώμη που διακόπτω, μελετήσατε την επικοινωνία. 

κ. Δήμαρχος:  Αυτά λοιπόν, έχουμε δεν, πάντως δεν έχει ακόμη 

οριστικοποιηθεί, το σίγουρο είναι ότι θα γίνει σύμπτυξης, πιθανότατα υπάρχουν δύο 

περιπτώσεις. Η μια είναι να έχουμε κεντρικά μαγειρεία που θα εξυπηρετούν και τους 

δύο φορείς και η δεύτερη περίπτωση είναι να έχουμε κεντρικά μαγειρεία για το 

νομικό πρόσωπο χωριστά και πάλι ένα άλλο κεντρικό μαγειρείο για τους παιδικούς 

σταθμούς. Της ΔΕΠΚΑ τώρα, είναι κάτι το οποίο θα το ξεκαθαρίσουμε, δεν έχει 

οριστικοποιηθεί ακόμη. 

Αυτά όσον αφορά, επειδή αναφερθήκατε και σε άλλες μετακινήσεις, 

οπωσδήποτε, πρώτα από όλα, μετακινήσεις παιδικών σταθμών δεν θα γίνουν τώρα. 

Είναι προφανές ότι θα κάνουμε με το τέλος της σχολικής χρονιάς. Η μόνη 

μετακίνηση που ενδεχόμενα θα γίνει συντομότερα είναι η μετακίνηση της διοίκησης. 

Η διοίκηση όμως δεν έχει καμία σχέση με την λειτουργία των παιδικών σταθμών. 

Μπορεί άνετα να γίνει τώρα επειδή συζητήσαμε για αυτές τις μετακινήσεις. 

Υπάρχουν δραστηριότητες του κοινωνικού φορέα οι οποίες είναι 

κατεσπαρμένες σε ολόκληρη την πόλη χωρίς να υπερβάλω είναι αδύνατον να 

παρακολουθούνται σωστά. Είπαμε, λοιπόν, να κάνουμε μια συγκέντρωση στη 

ΔΕΠΚΑ που είναι ενταγμένοι μέσα σε αυτή και οι κοινωνικοί, πολιτικοί ούτως ώστε 

να μπορεί να υπάρχει ένας εύκολος και καλύτερος έλεγχος. 

κ. Αγγελίδης:   Να μην μπούμε στην ουσία του θέματος για να κάνουμε 

τοποθετήσεις. 

κ. Δήμαρχος:   Επομένως, νομίζω ικανοποιηθήκατε έτσι. 

κ. Μπιτζίδου:   Μια άποψη πάνω στο θέμα γιατί έχω επισκεφθεί τις 

εγκαταστάσεις μαζί με την κ. Δημητρακούδη. Ο χώρος μου φάνηκε ακατάλληλος και 

θέλει ανακαίνιση και συντήρηση γιατί είναι σε πολύ άσχημη κατάσταση. 

κ. Δήμαρχος:   Είναι σίγουρο όλο το κτίριο και είναι κρίμα να μένει έτσι. 

Είναι σίγουρο ότι θέλει συντήρηση όλο το κτίριο αυτό είναι άλλο όμως να έρθω στο 

δεύτερο θέμα. 

Το θέμα των υπαλλήλων που βρισκότανε στα δημοτικά διαμερίσματα το 

γνωρίζετε όλοι σας και ας μην το κρύβουμε ότι υπήρχαν κάποιοι εκεί υπάλληλοι οι 

οποίοι πρώτα από όλα πηγαίνανε δύο έως τρεις ώρες στην καλύτερη περίπτωση την 

ημέρα και απλώς καθόντουσαν για να πιούν τον καφέ τους. Η δουλειά την οποία 

έκαναν στο σύνολο αν μαζέψουμε σύνολο την εβδομάδα θα ήταν δουλειά κάποιων 

ωρών. 

Πρώτο στοιχείο αυτό. Αυτό μπορεί να αμφισβητηθεί, υπάρχει όμως, κάποιο 

άλλο στοιχείο  το  οποίο δεν μπορεί να αμφισβητήσει κανένας. Πουθενά σε ολόκληρο 
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το νομό, σε κανέναν άλλο Δήμο και όχι μόνο στο Νομό τον δικό μας και σε άλλους 

Νομούς δεν λειτουργεί σε δημοτικό διαμέρισμα το πρώην κοινοτικό κατάστημα όλες 

τις ημέρες της εβδομάδας. Παντού αξιοποιούν τους υπαλλήλους στον κυρίως Δήμο 

και καλύπτουν τις ανάγκες των Δ. Δ. με την μετακίνηση του συγκεκριμένου 

υπαλλήλου μια ημέρα την εβδομάδα και εμείς δεν κλείσαμε εκεί τις πρώην 

κοινότητες. Απλούστατα είπαμε να εξυπηρετούνται μια ημέρα την εβδομάδα οι 

δημότες του συγκεκριμένου δημοτικού διαμερίσματος και τις υπόλοιπες ημέρες ο 

υπάλληλος να αξιοποιείται στον Δήμο εδώ, διότι να το δούμε λίγο πρακτικά. 

Τα χρήματα τα οποία πληρώνουμε στους υπαλλήλους οι δημότες τα 

πληρώνουμε στο τέλος-τέλος δικά τους λεφτά δεν είναι; Οι δημότες λοιπόν, αυτών 

των διαμερισμάτων ευχαριστημένοι είναι όταν δίνουν λεφτά για αργομισθίες; Προς 

Θεού, νομίζω ότι δεν θα έπρεπε να υπάρχει και άλλωστε υπάρχει και μια κακή 

πληροφόρηση. Δεν προχώρησα χωρίς να συνεννοηθώ κάλεσε και τους τρεις 

προέδρους και μίλησα μαζί τους. Οι δύο θα έλεγα ότι δεν είχαν την παραμικρή 

αντίρρηση, συμφώνησαν απόλυτα. Ο ένας από τους τρεις είχε τους ενδοιασμούς του, 

χωρίς και εκείνος να αμφισβητεί το ότι δεν έχουν πλήρη απασχόληση επάνω. 

Απλούστατα, έλεγε ότι πιθανόν να μην φθάνει η μια ημέρα. Θα σας έλεγα, προς 

Θεού, πιστεύετε ότι εάν διαπιστωθεί ότι δεν θα φθάνει μια ημέρα δεν θα το 

αλλάξουμε; Αλλά είμαστε απολύτως πεπεισμένοι πως είναι δυνατόν παντού σε όλο 

τον υπόλοιπο Νομό και θέλω να πιστεύω ίσως και σε όλη την Ελλάδα μια ημέρα 

πηγαίνουν στα Δ. Δ. και επαρκούν. Kαι ειδικά σε μας στο Δήμο Σερρών, στα δικά 

μας Δ. Δ. δεν θα επαρκούν αλλά εν πάση περιπτώσει και πάλι σας λέω εάν 

διαπιστωθεί ότι υπάρχει πρόβλημα αλλοίμονο, θα το αφήσουμε έτσι; 

κ. Αγγελίδης:   Εγώ αυτό που είπα, διατύπωσα τον Νόμο, πάνω στο άρθρο 47 

του κανονισμού πάνω σε αυτό κάνω μια διόρθωσε μισού λεπτού. Εδώ δεν 

ενημερώθηκαν οι πρόεδροι, δεν ενημερώθηκαν τα τοπικά συμβούλια. Δεν έπρεπε οι 

πρόεδροι να φωνάξουν τα τοπικά συμβούλια; Τότε γιατί εξελέγησαν αυτοί εκεί οι 

άνθρωποι; Να κάνουν μια συζήτηση. Δεύτερον, δεν είπαμε να μην αξιοποιηθούν οι 

υπάλληλοι αυτοί, απλώς σε αυτό το μεταβατικό στάδιο και μέχρι να προσαρμοστούν 

οι κάτοικοι σε αυτό το μέτρο λέμε δύο φορές την εβδομάδα αν μπορεί να γίνει, γιατί 

δημιουργείται πρόβλημα σε ηλικιωμένους κυρίως. 

κ. Δήμαρχος:   Νομίζω ότι μάλλον, συμφωνήσαμε ότι σωστή είναι η ενέργεια 

αλλά εν πάση περιπτώσει για ένα μεταβατικό στάδιο αίτημα είναι να μην πηγαίνουν 

μια, αλλά να πάνε δύο φορές την εβδομάδα. Είναι κάτι, θα διαπιστώσουμε εάν 

υπάρχει ανάγκη1 να το κάνουμε. 

κ. Σίμογλου:   κ. Πρόεδρε, μια και το θέμα πλέον από ότι φαίνεται έχει, να 

παρθεί κάποια απόφαση προηγουμένως εάν είναι κάτι που συζητιέται και δεν 

οριστικοποιήθηκε. Δεν θα είχα να πω τίποτε αλλά, νομίζω εφόσον το πράγμα πλέον 

συζητιέται και είναι μια απόφαση λυμένη από τον κ. Δήμαρχο θα ήθελα να εκφράσω 

κάποιες σκέψεις και εγώ γιατί σε ορισμένα πράγματα συμφωνώ με τον κ. Δήμαρχο. 

Αυτό είναι γεγονός, αλλά σε άλλα διαφωνώ και νομίζω ότι πρέπει να τα θέσω στο 

συμβούλιο. 

Λογικό είναι το να μην υπάρχουν υπάλληλοι οι οποίοι υπολειτουργούν αλλά 

δεν θα πρέπει να παραβλέπουμε και το γεγονός ότι οι κοινότητες αποτελούν κυψέλες 

όπου μπορούν να συγκεντρωθούν, να μαζευτούν είτε τα μέλη του Κ. Σ. είτε οι 

άνθρωποι του χωριού, οι οποίοι έχουν κάποια προβλήματα για να εκφράσουν κάπου 

το πρόβλημά τους. Δεν είναι δυνατόν ο πρόεδρος του τοπικού ή τα μέλη του τοπικού 

συμβουλίου να ανοίγουν ένα νεκρό κτίριο και να πάνε να καθίσουν εκεί να 

περιμένουν πότε θα πάει ένας δημότης να τον δει να ενημερωθεί. Να σκεφθούμε ότι ο 
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ρόλος της κοινότητας δεν είναι μόνο να εξυπηρετεί γραφειοκρατικά, αλλά να δίνει 

λίγη ζωή και χρώμα, αν θέλετε, στις κοινότητες και στους οικισμούς οι οποίοι μέρα 

με την ημέρα φθίνουν. Μην ξεχνάμε ότι έχουμε το τεράστιο πρόβλημα, ότι κλείσανε 

νηπιαγωγεία, κλείσανε γυμνάσια, κλείσανε σχολεία σε όλα τα διαμερίσματα τα μικρά 

χωριά από όλες τις κοινότητες και τείνει να απογυμνωθεί από κάθε άτομο το οποίο 

γνωρίζει ή μπορεί να δημιουργήσει ομάδες ή μια κοινωνικότητα μέσα στο χωριό. Από 

την άλλη την πλευρά, το ότι σε όλους τους Καποδιστριακούς Δήμους στο Νομό δεν 

υπάρχουν τοπικοί γραμματείς, αλλά έχουν απορροφηθεί στις έδρες των Δήμων, είναι 

λογικό αυτό το πράγμα, με την έννοια ότι ήταν νέοι Δήμοι, ήταν ανοργάνωτοι και μια 

τέως κοινότητα ξαφνικά βρισκόταν να γίνεται Δήμος και έπρεπε να δημιουργήσει 

υπηρεσίες. Ο Δήμος Σερρών είναι ένας Δήμος πολύ παλιός, πολύ μεγάλος, 

οργανωμένος, έχει τα στελέχη του, κατά συνέπεια δεν νομίζω ότι μπορεί και πρέπει 

να στηριχθεί στους δύο-τρεις υπαλλήλους ή στους υπαλλήλους οι οποίοι εργάζονται 

εκεί. Απλούστατα, θα έπρεπε αυτοί οι υπάλληλοι να βρεθεί ο τρόπος και φόρμουλα 

ώστε πραγματικά να εργαστούν και να αποδώσουν. Υπάρχουν οι πρόεδροι των 

τοπικών οι οποίοι να υποχρεωθούν και να ελέγχουνε δεν μπορεί ένας υπάλληλος να 

πηγαίνει η ώρα 10:00 και να φεύγει 12:00, παράδειγμα λέω τώρα, το αντιλαμβάνομαι 

αυτό, αλλά ας αναλάβουν και τις ευθύνες τους, δεδομένου ότι οι ίδιοι οφείλουν να 

δημιουργήσουνε κυψέλες κοινωνικότητας μέσα στις τοπικές τους κοινότητες. Ας 

σκεφθούμε ότι οι μικρές κοινωνίες φθίνουν κ. Δήμαρχε, και αυτό να το λάβουμε 

σοβαρά υπόψη, και όχι μόνο φεμινιστικά να σκεφθούμε. Ευχαριστώ. 

κ. Δήμαρχος: Δύο κουβέντες μόνο θα ήθελα να πω εγώ, ότι θα 

προσπαθήσουμε να δημιουργήσουμε προϋποθέσεις ώστε εάν κλείνουμε τις 

κοινότητες, να ανοίξουμε νηπιαγωγεία και υπάρχουν προϋποθέσεις, ο τρόπος. Κόσμο 

θα βρούμε, θα βρούμε κόσμο που θα πάει σε αυτές τις κοινότητες, γιατί είναι 

κοινότητες οι οποίες μπορούν να αξιοποιηθούν πραγματικά. Εάν εμείς φροντίσουμε 

να τις αξιοποιήσουμε, έτσι όπως πρέπει και έτσι όπως τις αξίζει, και έτσι όπως 

μπορούν θα δημιουργήσουμε τα κατάλληλα έργα υποδομής ώστε να γίνουν τα 

θέρετρα στα οποία θα πάνε, θα γίνουν χώροι ανάπτυξης πολυτελών οικισμών, εάν 

δημιουργήσουμε τις κατάλληλες υποδομές και αυτό είναι σκοπός μας να κάνουμε. 

 

ΘΕΜΑ  1ο : Έγκριση χορήγησης αδειών λειτουργίας καταστημάτων υγειονομικού 

ενδιαφέροντος.  

 

(κ. Περδίκης:   κ. Πρόεδρε, θέλω απάντηση στο ερώτημα το οποίο σας είχα 

θέσει, εάν συμμετέχουμε στην συνδιοργάνωση.) 

κ. Δήμαρχος:   Η επιτροπή η οποία ανέλαβε την διοργάνωση αυτή δεν έχει 

επικοινωνήσει καθόλου μαζί μας και δεν μας ενημέρωσε για τίποτε. Εγώ είμαι 

ανοικτός. Βεβαίως, θα ήθελα να ακούσω τις σκέψεις της, το πρόγραμμα της, το τι 

ακριβώς θα κάνει, είμαστε ανοικτοί. 

κ. Πρόεδρος:   Έχουμε δεκατέσσερις άδειες χωρίς να υπάρχει πρόβλημα και 

μια άδεια έχει κάποιο πρόβλημα, η οποία δεν έχει δήλωση από το διαχειριστή. Κάνω 

την εξής πρόταση: στο προεδρείο να περάσουμε τις δεκατέσσερις άδειες και αυτή που 

έχει πρόβλημα. Στο έβδομο θέμα έχουμε την πρόταση του κ. Περδίκη που 

μεταβιβάζουμε τις αρμοδιότητες στην Δημαρχιακή Επιτροπή να το εξετάσει η 

Δημαρχιακή Επιτροπή και να αποφασίσει για την άδεια η οποία έχει πρόβλημα. Να 

χορηγήσουμε τις δεκατέσσερις άδειες που δεν έχουν πρόβλημα και αυτή να μην 

εγκριθεί. 
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Αυτή η άδεια είναι Αρετζή Σοφία του Γεωργίου, Εθνικής Αντιστάσεως (καφέ-

μπαρ) μετά μουσικής. 

 

- Εγκρίνονται (του κ. Αρετζή να περάσει από Δ.Ε.) 

 

ΘΕΜΑ  2ο : Έγκριση εγγραφής του Δήμου ως συνδρομητή σε εφημερίδες και 

περιοδικά για το έτος 2003.  

 

κ. Πρόεδρος:   Είναι τυπικό θέμα. Στο περασμένο συμβούλιο, όμως, ο κ. 

Μητλιάγκας, δεν ξέρω για ποιους λόγους ήθελε να το φέρουμε σαν θέμα τακτικό. 

Έχει κανείς καμιά πρόταση να κάνει επί του συγκεκριμένου θέματος; 

κ. Μηλίδης:   Εγώ κ. Πρόεδρε προτείνω στο σώμα οι εφημερίδες που θα 

παίρνουν στο Δήμο να παίρνονται ισότιμα για όλους, στις τοπικές εφημερίδες να μην 

υπάρχουν διακρίσεις. Το θέτω στο συμβούλιο, ούτως ώστε, όλες να είναι 

συνδρομητές. 

Εγώ απλώς το λέω, για να διαφυλάξω το σώμα να είναι ισότιμα προς όλες τις 

εφημερίδες για να μην έχουμε προβλήματα. 

κ. Δήμαρχος:   Να πω το εξής: για να μην έχετε ενδοιασμούς όσον αφορά την 

εγγραφή μας ως συνδρομητών όταν ερωτήθηκα είπα όλες ανεξαιρέτως τις τοπικές 

εφημερίδες. Δεύτερον, όταν ρωτήθηκα για τις διακηρύξεις είπα το ίδιο και ισότιμα 

και μάλιστα όταν μου είπαν με ποια σειρά, τους είπα μα αλφαβητική σειρά. 

κ. Γκότσης:   Ο κ. Μητλιάγκας την προηγούμενη φορά μου είπε να 

ελεγχθούν, γιατί υπάρχουν επιτήδειοι που βγάζουν κάποια περιοδικά κλπ από όλη την 

Ελλάδα και τα στέλνουν και έχει γίνει ένας διαχωρισμός, ένα ξεκαθάρισμα, αυτό είπε 

ο κ. Μητλιάγκας. 

κ. Δήμαρχος:   Εκτός Σερρών δεν φαίνεται να είμαστε σε κάποια εταιρεία 

που στέλνει από βελτίωση. 

 

- Εγκρίνεται. 

 

ΘΕΜΑ  3ο : Έγκριση καταβολής εξωϊδρυματικής οικονομικής ενίσχυσης.  

 

κ. Πρόεδρος:   Υπάρχει μια απόφαση από τον Δήμαρχο του 2000 για το παιδί 

του Διευθυντού μας, του κ. Υψηλάντη, ένα μέρος, η οποία λήγει το 2006. 

 

- Εγκρίνεται. 

  

ΘΕΜΑ  4ο : Ορισμός υπευθύνου του προγράμματος: «Απόκτηση εργασιακής 

εμπειρίας ανέργων στη φύλαξη σχολικών κτιρίων».  

 

Υπάρχει μια επιτροπή που πρέπει να ορίσουμε, ένα άτομο. Ο κ. Μητλιάγκας 

είχε στην επιτροπή τον κ. Παπαδόπουλο Χρήστο. Εμείς καλούμαστε κ. Δήμαρχε να 

βάλουμε ένα μέλος και προτείνει σαν εκπαιδευτικό τον κ. Μπαμπαΐτη. 

 

- Εγκρίνεται. ( ο κ. Μπαμπαίτης) 

 

ΘΕΜΑ  5ο : Έγκριση ανάθεσης εργασιών διπλογραφικού συστήματος σε έμπειρο 

λογιστικό γραφείο .  

 

10 



κ. Πρόεδρος:   Αυτό το σύστημα το οποίο έπρεπε να λειτουργήσει, δεν 

λειτούργησε και δεν ξέρω του λόγους. Γίνεται μια προσπάθεια σε ειδικούς 

ανθρώπους που κάνει ο κ. Δήμαρχος να μπορεί να αρχίσει να λειτουργεί. Θα πάρουμε 

μια απόφαση χωρίς να λέμε σε ποιον θα αναθέσουμε, αλλά θα γίνει από τον κ. 

Δήμαρχο. Ήδη μπήκε στις διαδικασίες για να δούμε ποιο θα είναι αυτό το έμπειρο 

γραφείο. 

κ. Γκότσης:   κ. Πρόεδρε, επειδή θεωρώ σπουδαία αυτήν τη δουλειά, δηλαδή, 

αυτό το λογιστικό γραφείο θα ελέγχει όλο το λογιστικό σύστημα του Δήμου, θα 

πρέπει στην διακήρυξη που θα κάνετε για τον διαγωνισμό, έτσι δεν θα γίνει με 

διαγωνισμό, θα πρέπει να βάζουμε ορισμένους όρους, όπως παραδείγματος χάρη, 

εσείς κ. Δήμαρχε θα ξέρετε διότι έχετε γραφείο μελετητικό, είχατε μάλλον. Πρώτον 

να έχει εμπειρία αυτό το γραφείο και δεύτερον να έχει προσωπικό από επιστήμονες 

και τρίτον, η τιμή την οποία είδα νομίζω είναι 2.000.000 τον χρόνο, να τελειώσω, 

όταν μια μικρή επιχείρηση πληρώνει 1.200.000 τον χρόνο, δεν είναι δυνατό μια 

υπηρεσία σαν του φορέα του Δήμου με 2.000.000 να γίνει σωστή δουλειά από ένα 

γραφείο σοβαρό. Θα έλεγα αυτά τα δύο που είπα, εμπειρία, προσωπικό κ.λπ 

αξιοπιστία, και να δείτε και το τίμημα. Το τίμημα να είναι κάπως σοβαρό για να 

έρθουν και σοβαρά γραφεία να χτυπήσουν την δημοπρασία. 

κ. Δήμαρχος:   Σίγουρα θα ζητήσουμε την εμπειρία και την κατάλληλη 

στελέχωση και ταυτόχρονα θα έχουμε ένα υψηλότερο πλαφόν. Έχουμε την 

δυνατότητα να το κατεβάσουμε ούτως ώστε να επιλέξουμε, δεν θα επιλέξουμε όμως, 

με μοναδικό κριτήριο την οικονομική προσφορά, θα γίνει αξιολόγηση. 

 

- Εγκρίνεται. 

 

ΘΕΜΑ  6ο : Σύνθεση Διοικητικών συμβουλίων Νομικών Προσώπων και ορισμός 

μελών σ’ αυτά.  

 

κ. Πρόεδρος:   Όπως θυμάστε παλαιότεροι συνάδελφοι, παλαιότερα τα μέλη 

ήταν πέντε, γίνονται επτά, σήμερα ο κ. Δήμαρχος προτείνει τα μέλη να γίνου εννέα 

και εάν θέλετε να σας ανακοινώσουμε ποιους προτείνουμε. Οπωσδήποτε θα πρέπει 

να μπουν και κάποιοι από την αντιπολίτευση. Θα παρακαλέσω πολύ να μου δώσετε.. 

 

Γυμναστήριο: Δήμαρχος 

Τακτικά: Αραμπατζή, Ζλάτκος, Λέφας, Μπόνας 

Αναπληρωματικά μέλη: Τσιγαρίδα, Φανουράκη, Πασχάλη, και παρακαλώ από 

την αντιπολίτευση να προτείνετε ένα μέλος αναπληρωματικό. 

κ. Γκότσης:   Για να διευκολύνω την κατάσταση θα μπω εγώ. 

 

4 Δημοτικοί Σύμβουλοι 

Τακτικά: 

 Μεγγίδης 

Φουντουκίδης 

Κωνσταντίνου 

Αναπληρωματικά: 

Μακρής 

Μακρίδης 

Μερτζανίδης 

Ποργόπουλος 

Νέπκα 
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Κέντρο Απασχόλησης Προσχολικής Αγωγής: 

 

Τακτικά μέλη:   

     

Δήμαρχος  

Δημητρακούδη  

Αναστασιάδης  

Πασχάλη  

Μπιτζίδου  

Περδίκης 

 

Αναπληρωματικά: 

 

Αραμπατζή 

Ιλανίδου 

Τσιγαρίδα 

Μπαμπαΐτης 

Παπαβασιλείου 

 

Ένας δημότης: τον κ. Τερτίπη, 

και αναπληρωματικό τον κ. 

Κωνσταντινίδη. 

 

 

Φυσικής Ιστορίας: 

 

Δήμαρχος  

Αναστασιάδης  

Σαουλίδης  

Βλάχος  

Δημητρακούδη 

Μαντζαρίδης 

Τσανάκα 

Πάντσου 

 

Αναπληρωματικά: 

 

Λέφας 

Παπάγιου Ελένη  

Μπόνας 

 

 

Κ. Α. Π. Η.: 

 

Δήμαρχος  

Ιλανίδου  

Μαντζαρίδης  

Μηλίδης  

Αναπληρωματικά: 

 

Μπιτζίδου 

Δημητρακούδη 

Τσιγαρίδα 

 

Πολίτης: Καρακώστας τακτικό. 

Αναπληρωματικό: Πομένης 

Δημήτριος 

 

 

 

Κολυμβητήριο: 

 

Τακτικά μέλη: Δήμαρχος, Αραμπατζή, Λέφας, Ζλάτκος, Παπαβασιλείου 

Αναπληρωματικά: Μαντζαρίδης, Φανουράκη, Θεοφανίδης, Γκότσης. 

 

- Εγκρίνεται. 

 

ΘΕΜΑ  7ο : Μεταβίβαση των αρμοδιοτήτων των περιπτώσεων ιθ’, κ’, κα’, κβ’ και κγ’ της 

παρ. 1 του άρθρου 24 στη Δημαρχιακή Επιτροπή.  
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κ. Πρόεδρος:   Είναι αυτή η πρόταση του κ. Περδίκη για τις άδειες τις οποίες 

συζητούσαμε, μεταβιβάζονται στην δημαρχιακή επιτροπή. 

κ. Αγγελίδης:   κ. Πρόεδρε, εδώ θα θέλαμε να καταθέσουμε την άποψη μας. Η άποψη 

μας είναι πως καλά θα είναι και για τις άδειες χορήγησης λειτουργίας και ίδρυσης 

καταστημάτων και επιχειρήσεων να έρχονται στο Δ. Σ. να παραμείνουν αυτές οι αρμοδιότητες 

στο Δ. Σ. καλά είναι να ενημερώνεται το Δ. Σ. και για την χορήγηση αυτών των αδειών για του 

εξής λόγους: Ξέρετε πάρα πολύ καλά ότι αυτά τα θέματα δεν απασχολούν το Δ. Σ., λίγες είναι 

οι φορές που το απασχολούν, οπότε δεν υπάρχει θέμα υπερφόρτωσης του 7ου στο Δ. Σ. από το 

θέμα αυτό. Είναι λίγες οι φορές, όπως είπαμε προηγουμένως, που απασχολείται το Δ. Σ. για 

την χορήγηση αδειών ίδρυσης και λειτουργίας καταστημάτων και επιχειρήσεων και  μερικές 

φορές είναι σοβαρές αυτές οι περιπτώσεις και καλά είναι σε αυτές τις ελάχιστες σοβαρές 

περιπτώσεις το Δ. Σ. και να ενημερώνεται και θέση να έχει, και νομίζω μπορεί να δώσει και 

καλύτερη λύση όλο το Δ. Σ. Όσον αφορά τώρα, το χρόνο της ταχύτερης εξυπηρέτησης των 

πολιτών, αν θα πάνε αυτές οι αρμοδιότητες στην Δημαρχιακή Επιτροπή πιστεύω ότι η διαφορά 

στον χρόνο εξυπηρέτησης θα είναι πολύ μικρή, δηλαδή, θα είναι η διαφορά πέντε-έξι ημερών 

ή  μιας εβδομάδας. Το Δ. Σ., όπως είναι γνωστό, συνεδριάζει τουλάχιστον μια φορά τον μήνα, 

συνήθως δύο φορές, και ακολουθούν συνεδριάσεις της Δημαρχιακής Επιτροπής. Λοιπόν, για 

αυτούς τους λόγους εμείς προτείνουμε να παραμείνουν αυτές οι αρμοδιότητες στο Δ. Σ. 

κ. Πρόεδρος:   κ. Αγγελίδη, όταν ο κ. Περδίκης έφερε το θέμα, νομίζω, ότι ρώτησε το 

σώμα και ήταν ομόφωνη η απόφαση να το φέρουν σαν θέμα. Εν πάση περιπτώσει το θέμα 

μπαίνει σε ψηφοφορία για να τελειώνουμε. 

κ. Περδίκης:   κ. Πρόεδρε, δύο κουβέντες για αυτήν την πρόταση και επιμένω στην 

πρόταση ως ελέχθη. Το όργανο μπορεί να συνεδριάσει και μια και δυο φορές την εβδομάδα, 

είναι στο χέρι του προέδρου και του αντιπροέδρου να συγκαλέσουν αυτό το όργανο να 

συνεδριάσει για οτιδήποτε θέμα της αρμοδιότητάς του. Δεύτερον, οι συνεδριάσεις του Δ. Σ. 

όσο πυκνά να θέλει είτε ο Δήμαρχος και ο Πρόεδρος να γίνονται, δεν μπορούν να γίνονται με 

διαφορά δέκα ημερών τουλάχιστον η μια από την άλλη. Πάλι στις δέκα ημέρες είναι πολύ 

πυκνή, συχνή η συνεδρίαση, συνήθως είναι στις είκοσι ημέρες, στις δεκαπέντε έως τριάντα 

μέρες η συνεδρίαση του σώματος. Οι επαγγελματίες πιέζονται κάθε φορά που ετοιμάζουν το 

κατάστημά τους να έχουν στα χέρια τους την άδεια λειτουργίας. Είναι πάρα πολύ γνωστό να 

εγκαινιάζουν και λειτουργούν καταστήματα υγειονομικού ενδιαφέροντος χωρίς την τυπική 

άδεια από το Δ. Σ. με την αστυνομία και το υγειονομικό να κυνηγάει τους επαγγελματίες γιατί 

δεν είχαν την νόμιμη άδεια λειτουργίας από το Δ.Σ. Όσον αφορά κάποιες ελάχιστες άδειες, οι 

οποίες πράγματι έχουν ένα και πολιτικό ενδιαφέρον, πολιτικό με την έννοια την κοινωνική 

εννοώ, ο ίδιος ο κώδικας Δήμων και Κοινοτήτων, επιτρέπει στην Δημαρχιακή Επιτροπή να 

εισηγηθεί θέματα των αρμοδιοτήτων και στο Δ.Σ. Εάν κρίνουν λοιπόν, οι συνάδελφοι μέλη της 

Δημαρχιακής Επιτροπής πως ένα κατάστημα έχει κάποια προβλήματα ή θα δημιουργήσει με 

την λειτουργία του κάποια προβλήματα, και δεν θέλουν ο Δήμαρχος και οι τέσσερις 

συνάδελφοι να αναλάβουν την πολιτική ευθύνη της έγκρισης και έκδοσης αυτής της άδειας, 

έχουν όλο το δικαίωμα από τον κώδικα να το εισηγηθούν στο Δ.Σ. και το Δ.Σ. να επικυρώσει ή 

να αποφασίσει για την έκδοση αυτής της άδειας. Επιμένω στην άποψη ότι θα εξυπηρετήσουμε 

εκατοντάδες επαγγελματίες της αγοράς που λόγω γραφειοκρατικής διαδικασίας που το Δ.Σ. 

δεν μπορεί να συγκαλείται όποτε καπνίσει του καθενός επαγγελματία θα εξυπηρετείται. 

 

κ. Νυκτοπάτης: Συμφωνείτε; Το θέμα τίθεται σε ψηφοφορία. 

 

 

 

 

13 



κ. Μαντζαρίδης  Ναι 

κ. Γρηγοριάδης Ναι 

κ. Θεοφανίδης  Ναι 

κ. Μπαμπαΐτης  Ναι 

κ. Ζλάτκος   Ναι  

κ. Αραμπατζή   Ναι 

κ. Δημητρακούδη  Ναι  

κ. Πασχάλη      Ναι  

κ. Περδίκης  Ναι  

κ. Μπόνας  Ναι 

κ. Μηλίδης   Ναι 

κ. Σίμογλου               Ναι     

κ. Γκότσης  Ναι 

κ. Βλάχος Ναι 

κ. Παπαβασιλείου     Όχι 

κ. Μπιτζίδου    Όχι 

κ. Αγγελίδης   Όχι 

κ. Βασιλειάδης  Ναι 

κ. Φανουράκη  Ναι  

κ. Τζιώνης  Ναι 

κ. Ιλανίδου                Ναι 

κ. Κατιρτζόγλου  Ναι 

κ. Λέφας   Ναι 

κ. Αναστασιάδης  Ναι 

κ. Νυκτοπάτης  Ναι   

 

- Εγκρίνεται με 25 ψήφους υπέρ. 

 

κ. Σίμογλου:   κ. Πρόεδρε, διαδικαστικά απλώς, όταν φαίνεται ότι η πλειοψηφία είναι 

η μεγάλη θετική ή αρνητική δεν έχει σημασία, θα ήθελα να μάθω ποια είναι τα αρνητικά, ποια 

τα θετικά. 

κ. Πρόεδρος:   Προχθές έκανα αυτό κ. Σίμογλου και ο κ. Μητλιάγκας είπε να μπει το 

θέμα στην ψηφοφορία για αυτό ακριβώς. 

 

ΘΕΜΑ  8ο : Κατάργηση του Νομικού Προσώπου με επωνυμία: «2ο Κέντρο Ανοιχτής 

Προστασίας Ηλικιωμένων (ΚΑΠΗ) Δήμου Σερρών», Ν. Σερρών.  

 

κ. Πρόεδρος:   Καταργείται το 2ο και λειτουργεί ένα πλέον. Το σκεπτικό ποιο είναι … 

κ. Δήμαρχος:   Νομίζω ότι είπαμε και άλλη φορά και εν πάση περιπτώσει είναι η ίδια η 

λογική βάση της οποίας είπαμε η Δημοτική Επιχείρηση. Κάθε ΚΑΠΗ αν είναι από ξεχωριστό 

νομικό πρόσωπο θα κάνουμε και ένα τρίτο ΚΑΠΗ, τρία νομικά πρόσωπα εντελώς ξεχωριστά, 

με ξεχωριστές διοικήσεις, με ξεχωριστό προϊστάμενο, με ξεχωριστό λογιστή, προς θεού, θα 

έχουν, λοιπόν, το κάθε ΚΑΠΗ την αυτοτέλεια τους, την λειτουργική θα έχουν ξεχωριστά 

προεδρεία και ξεχωριστές διοικήσεις εξυπηρετούμενοι ηλικιωμένοι αλλά το νομικό πρόσωπο 

θα είναι ενιαίο και θα λειτουργήσει ενιαία και θα έχουμε οικονομία και θα έχουμε καλύτερα 

αποτελέσματα. 

κ. Σίμογλου:   Αν θυμάμαι καλά, ο κ. Μητλιάγκας, έχει πει ότι παρ’ όλο που έγιναν 

δύο νομικά πρόσωπα η χρηματοδότηση παρέμεινε η ίδια, αν θυμάμαι καλά, αν όμως αυτό 

μπορεί  να  αλλάξει,  δεν  ξέρω,  έχοντας  δύο  ή  τρία  ΚΑΠΗ  ανεξάρτητα  θα μπορούσαμε να 
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εξασφαλίσουμε χρηματοδότηση για τρία ΚΑΠΗ και όχι για ένα ΚΑΠΗ. Μήπως το εξ αρχής 

δούμε αυτό το πράγμα. 

κ. Δήμαρχος:   κ. Πρόεδρε επιτρέψτε μου να αρνηθώ την πρόταση σας, να μην 

ψηφίσω γιατί δεν πέρασε ούτε δύο μήνες από τότε που έγινε το φύλλο εφημερίδα της 

κυβέρνησης, σύσταση του Β΄ ΚΑΠΗ. Ως δημοτικός σύμβουλος της προηγούμενης θητείας 

μέσα στο 2000 ψηφίσαμε την σύσταση του Β΄ ΚΑΠΗ, δεν μπορώ μέσα σε λίγους μήνες να 

ανασκευάζω αυτά που ψήφισα. 

 

- Εγκρίνεται. (Μειοψηφεί ο κ. Περδίκης). 

 

ΘΕΜΑ  9ο : Αποδοχή ειδικής εκλογικής αποζημίωσης.  

 

κ. Πρόεδρος:   Τυπικό είναι το θέμα, είναι κάτι χρήματα που πρέπει να δώσουμε. 

 

- Εγκρίνεται. 

 

ΘΕΜΑ  10ο  : Έγκριση καταβολής οφειλής για την εκπόνηση της μελέτης: «Μελέτη Κέντρου 

Στήριξης Επιχειρήσεων».  

 

κ. Πρόεδρος:   Έχει γίνει μια μελέτη με απόφαση ελεγκτικού συμβουλίου 2002 για 

10.000.000 από τον ΕΠΤΑ. Υπάρχει μια απόφαση, οφείλαμε τα χρήματα και νομίζω ότι πρέπει 

να τα πληρώσουμε. 

 

- Εγκρίνεται. 

  

ΘΕΜΑ  11ο : Εξέταση πρακτικού επιτροπής σχετικά με τη  μετατόπιση και εγκατάσταση 

περιπτέρων.   

 

κ. Πρόεδρος:   Έχουμε τις αποφάσεις επιτροπής, όπως γνωρίζετε, τα περίπτερα, οι 

άδειες δίνονται από την Νομαρχία, εμείς δίνουμε την χρήση του πεζοδρομίου και υπάρχει η 

επιτροπή και ο ειδικός υπάλληλος. 

κ. Περδίκης:   Εισάγετε και τις τρεις περιπτώσεις που έχει η Επιτροπή. 

κ. Αγγελίδης:   Η μια δεν χρειάζεται να συζητηθεί, γιατί εκείνη η υπόθεση έχει λήξει. 

Υπάρχει μια απόφαση Νομάρχη λόγω του ότι πέρασαν 30 μέρες και δεν απάντηση το Δ. Σ. και 

έδωσε λύση ο Νομάρχης. 

κ. Περδίκης:   Όχι, το θέμα απασχόλησε το Δ. Σ. και το Νοέμβριο και το Δεκέμβριο. 

Σαν τελικό έκανε αυτό το πράγμα η Νομαρχιακή Αυτοδιοίκηση, έχει το δικαίωμα να την 

καταγγείλει. 

κ. Αγγελίδης:   Η Νομ. Αυτ/ση αυτό έκανε. 

κ. Περδίκης:   Και δεύτερον, επί του θέματος πέραν της καταγγελίας για την 

συγκεκριμένη περίπτωση και εδώ αφού μας απασχόλησε το θέμα και ο εκπρόσωπος του Δ. Σ. 

στην Επιτροπή αν το προσέξετε στο πρακτικό έχει αρνηθεί την τοποθέτηση του 

συγκεκριμένου περιπτέρου στην γωνία Κομνηνών – Κιουταχείας. Επειδή ήμουν παρών όταν 

έγιναν προσπάθειες εγκατάστασης του περιπτέρου παρά την απόφαση του Δ. Σ. 

Το πεζοδρόμιο της συγκεκριμένης περιοχής γιατί δεν έχει κτισθεί πολυκατοικία για να 

λέμε τόσα μέτρα πασιέτα, τόσα πεζοδρόμια. Είναι ακόμα η παλαιά μονοκατοικία με την 

περίφραξη της και ο όγκος του περιπτέρου και το εμβαδόν του περιπτέρου είναι πολύ 

μεγαλύτερο από όσα ορίζει ο Νόμος και δεν περισσεύει ούτε μισό μέτρο για πεζοδρόμιο για 

την  κίνηση  των  πεζών. Αυτά τα είχαμε επισημάνει στο προηγούμενο Δ. Σ. και είναι περίεργο  
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αν πράγματι και να διερευνηθεί η Νομ. Αυτ/ση τόλμησε να γράψει για μια ακόμα φορά επί του 

ιδίου θέματος, γιατί το ίδιο περίπου πρόκειται και τότε τον Οκτώβριο, στα παλαιά παπούτσια 

αυθαιρετώντας, και να την καταγγείλουμε αλλά και να επιμένουμε στην άρνησή μας γιατί 

υπάρχει και κατά πληροφορίες που εδόθησαν στην συνεδρίαση του Δ. Σ., από ενδιαφερόμενο 

συμπολίτη μας που έκανε ένσταση, ότι και η άδεια του περιπτέρου είναι παράνομη. 

κ. Γκότσης:   κ. Πρόεδρε, αν θυμάστε ήταν το ίδιο περίπτερο που πήγε να στηθεί και 

στήθηκε για μια βραδιά Ραιδεστού και Θεσσαλονίκης, που είναι και πολύ μεγάλο πεζοδρόμιο 

αλλά είναι τόσο ογκώδες αυτό το περίπτερο, το είχα χαρακτηρίσει αν ενθυμήστε ¨πούλμαν¨ 

ένα τεράστιο και είχα πει θα πρέπει η επιτροπή να πάει και να κάνει αυτοψία εκεί να δει αν 

περισσεύει πεζοδρόμιο γιατί τα πεζοδρόμια είναι για τους ανθρώπους, είναι για τους πεζούς. 

Εάν καλύπτει όλο το πεζοδρόμιο κ. Δήμαρχε να το δείτε παρακαλώ. 

κ. Πρόεδρος:   Ο υπάλληλος λέει, ο κ. Σαμαράς προτείνει το Κιουταχείας 2 και 

Κομνηνών Βενιζέλου, και στην απόφαση του λέει: η θέση Κιουταχείας 2 και Κομνηνών γωνία 

ενδείκνυται για την τοποθέτηση περιπτέρου, όπως φαίνεται στο συνημμένο σχέδιο που 

υποβάλλεται¨, αυτό λέει ο κ. Σαμαράς. 

κ. Γκότσης:   κ. Πρόεδρε, συγγνώμη, ο κ. Σαμαράς και για την Ραιδεστού, 

Θεσσαλονίκης το ίδιο είπε, και εκεί είπε το ίδιο πράγμα. 

κ. Πρόεδρος:   Έχουμε μια πρόταση της Δημαρχίας, ο κ. Σαμαράς είναι αυτός που 

κάνει τις προτάσεις. Υπάρχει επιτροπή και εν συνεχεία ο κ. Σαμαράς προτείνει, εάν το Δ. Σ. 

αποφασίσει, δεν υπάρχει καμία αντίρρηση. 

κ. Αγγελίδης:   κ. Πρόεδρε, υπάρχει μια απόφαση της Νομαρχίας εμείς σαν Δημοτικό 

Συμβούλιο να διερευνήσουμε τη νομιμότητα της απόφασης αυτής. Αυτό μπορούμε να κάνουμε 

τώρα, αυτήν την απόφαση να πάρουμε σαν Δημοτικό Συμβούλιο. Υπάρχει μια τελεσίδικη 

απόφαση της Νομαρχίας που λέει ότι το περίπτερο πρέπει να τοποθετηθεί εκεί και η απόφαση 

αυτή πάρθηκε βάσει κάποιου νόμου. Πάτησαν αυτοί σε κάποιον νόμο λόγω του ότι εμείς 

καθυστερήσαμε να απαντήσουμε τριάντα ημέρες. Απλώς αυτό που θέλουμε να κάνουμε είναι 

να διερευνήσουμε τη νομιμότητα της απόφασης του Νομάρχη, αυτό μπορούμε να κάνουμε 

τώρα. 

κ. Αναστασιάδης:   Συμφωνώ με τον κ. Αγγελίδη, με κάλυψε. Αυτό είχα να πω και 

εγώ, ότι εμείς φταίμε. Η Νομαρχία ενήργησε σωστά, εμείς απομένει να δούμε αν είναι νόμιμο 

αυτό που κάνει η Νομαρχία, την νομιμότητα. 

κ. Περδίκης:   κ. Πρόεδρε, η Νομαρχιακή Αυτοδιοίκηση σήμερα εκδίδει μόνο τις 

άδειες περιπτέρου, το που θα εγκατασταθεί το περίπτερο ο τοπικός Δήμος το κάνει. Εάν 

λοιπόν, τώρα σκοπίμως και ξέρετε πάρα πολύ καλά, πως έγινε η μεθόδευση, το θυμάστε, 

τουλάχιστον οι δημοτικού σύμβουλοι, που ήσασταν το φθινόπωρο κ. Αναστασιάδη, και εσείς 

το θυμάστε, έτσι επικαλούμενοι δήθεν, μετά από την παρέλευση 30 ημερών το δημοτικό 

συμβούλιο Σερρών δεν γνωμοδότησε βεβαίως, όταν την αίτηση, για διαβάστε την αίτηση μέσα 

σε ποιες θέσεις προτείνει η κυρία, μια θέση προτείνει και την πλατεία Ελευθερίας, προτείνει 

και την πλατεία Εμπορίου, προτείνει, και δεν ξέρω ποια προτείνει, μπορεί, λοιπόν η επιτροπή 

και η πολεοδομία σε 30 μέρες να πάνε και να δούνε έξι με επτά θέσεις που είναι γραμμένες 

εκεί μέσα, και γιατί το ίδιο πράγμα δεν έγινε για άλλες δεκάδες περιπτώσεις περιπτέρων που 

ζητούν μετακίνηση ή εγκατάσταση, γιατί δεν άσκησε το ίδιο δικαίωμα η Νομαρχιακή 

Αυτοδιοίκηση και για τους υπόλοιπους ενδιαφερόμενους που το Δημοτικό Συμβούλιο είτε 

αρνήθηκε να τους παραχωρήσει χώρο είτε δεν το εισήγαγε και στο Δημοτικό Συμβούλιο για να 

γνωμοδοτήσει γιατί την συγκεκριμένη περίπτωση δύο φορές αν πράγματι είναι αληθινό αυτό 

που λέτε τώρα στο τραπέζι επικαλούμενο την παρέλευση 30 ημερών έδωσε την άδεια χωρίς το 

Δ. Σ. και το εγκρίνει. Με την ίδια λογική να στήσει ένας περιπτεράς στο κέντρο της πλατείας 

Ελευθερίας  των  Σερρών  γιατί  αρνούμαστε,  γιατί  τη  μια θα πέσουν εκλογές, τη μια θα είναι 
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γιορτές και δεν θα συνεδριάσουμε εμείς στις 30 ημέρες και την 31 ημέρα θα είναι  

εγκαταστημένο νομίμως το περίπτερο στην πλατεία Ελευθερίας. Χώρια που έχουμε και την 

καταγγελία στο τραπέζι του Δ. Σ. ενιστάμενο συμπολίτη και όχι μόνο ενός, ότι η συγκεκριμένη 

δικαιούχος εντός εισαγωγικών δεν είναι πραγματική δικαιούχος, διότι δεν είναι κάτοικος 

Σερρών. 

κ. Αναστασιάδης:    κ. Περδίκη, είναι γνωστά και ξέρουμε πάρα πολύ καλά. Κατ’ 

αρχάς το Υπουργείο Εθνικής Αμύνης είναι υποχρεωμένο να βοηθήσει την ορφανή αυτή 

κοπέλα, διότι έτσι την χαρακτηρίζει είναι απόγονος ενός ανθρώπου που πολέμησε και 

δικαιούται από το Νόμο, και κανείς δεν έχει δικαίωμα να πει όχι, κανείς, ούτε εμείς, ούτε η 

Νομαρχία. Βεβαίως είναι υποχρεωμένη η πολιτεία, σύμφωνοι, εμείς εγκρίνουμε. 

κ. Περδίκης:   Καμιά αντίρρηση να πάει εκεί το περίπτερο, ο Φραντζέσκος όμως, ήρθε 

εδώ, σας κάλεσε εσάς και πήγατε παρουσία, ενώ ήταν καθ’ όλα νόμιμα, νομιμότατη η κυρία, 

εσείς όμως φύγατε. Ήσασταν αντιπρόεδρος του συμβουλίου να εποπτεύσετε κ. Περδίκη. Για 

ποιο λόγο κ. Περδίκη; Με κάλεσε η αστυνομία και οι περίοικοι.  

κ. Αναστασιάδης: Εσείς είστε πρόεδρος του Δημοτικού Συμβουλίου, εκπροσωπείται 

όλο το Σερραϊκό λαό. Δεν προστατεύσατε μια κοπέλα. Μόνο για τον Φραντζέσκο πήγατε κ. 

Περδίκη και λυπούμαι πάρα πολύ. 

κ. Πρόεδρος:   κ. Αναστασιάδη, παρακαλώ πάρα πολύ. Ο κ. Περδίκης έχει θέση και 

είπε τους Νόμους, δεν θα τον κάνουμε έλεγχο για ποιο λόγο πήγε ο πρόεδρος. Έχει και λόγο 

να πάει και έχει δικαίωμα, σας παρακαλώ πάρα πολύ επί της ουσίας. 

Πείτε εσείς τους λόγους τους δικούς σας, τι πρέπει να κάνετε, μην εξετάζετε για ποιο 

λόγο πήγε ο κ. Περδίκης, παρακαλώ κ. Αναστασιάδη. Έχει δικαίωμα ο κ. Περδίκης και ο κάθε 

Σύμβουλος έχει δικαίωμα. Πείτε τους λόγους τι πρέπει να κάνουμε, μην αφαιρείτε το δικαίωμα 

στον κ. Περδίκη να ελέγξει σαν πρόεδρος ή σαν δημοτικός σύμβουλος αυτό που θέλει να 

ελέγξει. 

κ. Αναστασιάδης:   Αυτό που είπα από την αρχή ήταν κατ’ εμέ καθ’ όλα νόμιμο το 

σταμάτησε η Δημαρχιακή Αρχή, επειδή έτσι ήθελε αυτή για αυτόν τον λόγο να εξετάσουμε 

την νομιμότητα. 

κ. Περδίκης:   κ. Πρόεδρε, δύο λόγια επειδή περί νομιμότητας μίλησε ο συνάδελφος 

και επειδή οι περισσότεροι παριστάμενοι συνάδελφοι δεν γνωρίζουν την περίπτωση, νιώθω 

υποχρεωμένος να τους εξηγήσω με δυο κουβέντες μόνο για κάποια πράγματα και όχι 

περισσότερα για την συγκεκριμένη αιτούσα και δικαιούχο της άδειας περιπτέρου. 

Δεν κατείχε άδεια περιπτέρου, κατείχε σε χωριό, όχι στις Σέρρες, στο Μεγαλοχώρι, 

Στρυμονοχώρι, θα σας γελάσω, ο πατέρας της άδεια πωλήσεως τσιγάρων. Άλλο το να πουλάει 

τσιγάρα και ένα ψιλικατζίδικο και γαλακτοπωλείο στη γειτονιά μπορεί να εξασφαλίσει αυτήν 

την άδεια και άλλο πράγμα το περίπτερο, λοιπόν. Δεύτερον, από το συγκεκριμένο χωριό 

ζητάει να εγκαταστήσει περίπτερο στο Δήμο Σερρών, ο Νόμος λέει ότι για να έχει αυτό το 

δικαίωμα πρέπει να περάσουν δέκα χρόνια που θα είναι κάτοικος του Δήμου στον οποίο θέλει 

να εγκατασταθεί το περίπτερο, αυτό ο κύριος συνάδελφος παρέλειψε να το πει, για αυτό 

μιλάμε ότι η άδεια περιπτέρου για τις Σέρρες είναι παράνομη. 

κ. Αναστασιάδης:   Παρακαλώ να κατατεθώ. Θα φέρω εγώ στοιχεία και θα αποδείξω 

ότι ήταν καθ’ όλα νόμιμη, καθ’ όλα. 

κ. Αγγελίδης:   Αυτό που είπα και προηγουμένως. Άρα το Δ. Σ. μπορεί να πάρει άλλη 

απόφαση πέραν αυτή για να διερευνήσει αν είναι νόμιμη απόφαση της Νομαρχίας, δεν 

μπορούμε να κάνουμε τίποτε άλλο. 

κ. Περδίκης:   Άρα αποσύρεται η συγκεκριμένη περίπτωση. 

 

- Εγκρίνεται. (Αποσύρεται της κας Κεχαγιά). 
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ΘΕΜΑ  12ο : Έγκριση απ’ ευθείας εκποίησης προσκυρούμενης δημοτικής έκτασης στην 

ιδιοκτησία του κ. Χατζηαγοράκη Βασιλείου.   

 

κ. Πρόεδρος:   Είναι επιτροπή η οποία εκτιμάει την τιμή και εάν κάποιος συνάδελφος 

θέλει και δεν δέχεται την τιμή αυτή μπορεί να πάρει τον λόγο. 

 

- Εγκρίνεται. 

 

ΘΕΜΑ  13ο : Έγκριση συνέχισης εκπόνησης της μελέτης: «Χ.Υ.Τ.Α. Σερρών».  

 

κ. Αγγελίδης:   κ. Πρόεδρε, θέλω να κάνω την εξής ερώτηση: σύμφωνα με την 

εισήγηση ο μελετητής ζητάει έξι μήνες παράταση μέχρι 30 Ιουλίου 200 λόγω του ότι αργεί η 

προέγκριση χωροθέτηση από την περιφέρεια και λέει ότι η δεύτερη φάση της μελέτης θα 

υποβληθεί μέχρι 30 Ιουνίου, λοιπόν, ας ετοιμάσουμε την δεύτερη φάση της μελέτης και την 

υποβάλλουν στις 30/6/2003 και στις 15 Ιουνίου ή 2 Ιουλίου βγει η περιφέρεια και πει 

διαγράφω εγώ αυτές τις τρεις προτεινόμενες θέσεις από την πρώτη φάση της μελέτης και του 

ΧΥΤΑ, θέλω να τον κάνω σε άλλη περιοχή, τι γίνεται τότε, μήπως θα είναι καλύτερα να 

περιμένουμε πρώτα την απόφαση της Περιφέρειας να δούμε τι λέει για προτεινόμενες αυτές 

θέσεις και εν συνεχεία να προχωρήσουμε στην δεύτερη φάση στην εκπόνηση της δεύτερης 

φάσης της μελέτης, να μην άδικα τα χρήματα. Αυτήν την ερώτηση είχα να υποβάλλω. 

κ. Δήμαρχος:   Η απόφαση που παίρνεται δεν είναι για να προχωρήσει αυτή τη στιγμή 

στη δεύτερη φάση. Παίρνουμε την απόφαση για να μην συγχύζετε, θεωρητικά με τη μελέτη 

για να προχωρήσει στην δεύτερη φάση θα πρέπει να προϋπάρξει η προέγκριση της 

χωροθέτησης, δηλαδή η έγκριση της πρώτης φάσης και μετά από την έγκριση της πρώτης 

φάσης επίσης και πέρα από αυτό, ανεξάρτητα της διαδικασίας της καθαρά τεχνική όσον αφορά 

της πρώτης μελέτης, υπάρχει και πολιτικό θέμα της αναζήτησης από μας σωστότερης 

ρύθμισης. 

κ. Αγγελίδης:   Μια που είμαστε σε αυτό το θέμα, ήθελα να καταθέσω της εξής 

ερώτηση: Εγκρίθηκαν το 2000, δέκα εκατομμύρια δραχμές από το ΕΠΤΑ για ενημέρωση 

φορέων και πολιτών σχετικά με την λειτουργία ενός ΧΥΤΑ. Τελικά, αυτό το πρόγραμμα θα το 

υλοποιήσουμε επειδή δεν υλοποιήθηκε, και πότε θα το υλοποιήσουμε; 

κ. Δήμαρχος:   Δεν είμαι ενήμερος για αυτό το πρόγραμμα, θα σας απαντήσω την 

επόμενη φορά. 

 

- Εγκρίνεται. 

 

ΘΕΜΑ  14ο : Έγκριση συνέχισης για το έτος 2003 του έργου: «Ηλεκτροφωτισμός Δημοτικού 

γηπέδου Σερρών».  

 

κ. Πρόεδρος:   Θα σας πω αν θέλετε και το 15ο θέμα. 

 

- Εγκρίνεται. 

 

ΘΕΜΑ  15ο : Έγκριση ηλεκτροδότησης εγκατάστασης ηλεκτροφωτισμού Δημοτικού 

γηπέδου.  

 

- Εγκρίνεται. 
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ΘΕΜΑ  16ο : Επέκταση – συμπλήρωση δικτύου ΦΟΠ: 

α) στην περιοχή Αγ. Ιωάννη – Επταμύλων – Ηλιούπολης.  

β) στην οδό Σιδηροκάστρου, 

γ) στην οδό Ξεν. Σγουρού,  

δ) στις οδούς Ηροδότου και Δημ. Χόνδρου,  

ε) στην εκκλησία Αγ. Δημητρίου και Αγ. Γεωργίου κοντά στην επαρχιακή οδό 

Σερρών – Ι.Μ.Τ. Προδρόμου και  

στ) στην οδό Πτολεμαίων.  

 

κ. Πρόεδρος:   Είναι θέμα, κάποια χρήματα έπρεπε να δώσουμε το 2002, δυστυχώς δεν 

πληρώθηκαν και επ’ αυτού θα πω δυο λόγια. 

Η Δημ. Αρχή για πρώτη φορά θα ακολουθήσει στο θέμα αυτό τακτική δεν θα κόβει 

ένταλμα, σύμφωνα με τα οικονομικά που έχουμε θα κόβουμε εντάλματα. Υπάρχουν πάρα 

πολλές αποφάσεις που δυστυχώς έχει λήξει η ημερομηνία τους, δεν πληρώνονται και 

επανέρχονται ξανά, τι σημαίνει με αυτό. Πρώτον, απασχολούμε τους υπαλλήλους οι οποίοι 

κάνουν μια πάρα πολύ μεγάλη δουλειά μεγάλη, απασχολούν το Δ. Σ. και εν πάση περιπτώσει 

να γνωρίζουμε ποιες είναι οι δυνατότητες μας και σύμφωνα με τις δυνατότητες μας ανάλογα 

θα κόβονται τα κονδύλια είναι κάτι που νομίζω έπρεπε να γίνει από χρόνια, δεν έγινε. 

Αποφασίσαμε εδώ η Δημ. Αρχή να το εφαρμόσει. 

κ. Μηλίδης:   κ. Πρόεδρε, για το ΦΟΠ νομίζω ότι πρέπει να τοποθετηθεί μετά από ένα 

αίτημα του κ. Μπόνα Δ. Σ. στην Οινούσα ένας στύλος, υπάρχει πρόβλημα. 

κ. Δήμαρχος:   Δεν είναι θέμα Δημοτικού Συμβουλίου αυτό. Εάν μεν αυτή η 

τοποθέτηση μπορεί να ενταχθεί σε έργο, δεν μπαίνει εάν δεν υπάρχει κάτι τέτοιο, οπωσδήποτε 

θα το αντιμετωπίσουμε στα πλαίσια των δυνατοτήτων μας. Εάν είναι νομότυπο βεβαίως και θα 

γίνει, διότι δεν είναι κάτι σοβαρό. 

κ. Πρόεδρος:   κ. Μηλίδη, προσέξτε με. Κάνετε μια ερώτηση στον κ. Δήμαρχο, σας 

απαντάει και δυστυχώς, δεν τον ακούτε και σχολιάζετε. Σας παρακαλώ πάρα πολύ, όταν ο κ. 

Δήμαρχος δίνει απάντηση και σχολιάζετε μεταξύ σας. 

 

- Εγκρίνονται. 

 

ΘΕΜΑ  17ο : Έγκριση μελέτης του έργου: «Προσθήκη κερκίδων στο Κλειστό Γυμναστήριο 

Ομόνοιας».  

 

- Εγκρίνεται. 

 

ΘΕΜΑ  18ο : Έγκριση τεχνικής μελέτης και αποτελεσμάτων του προγράμματος: «Σύνταξη 

διαγραμμάτων Η/Μ ακτινοβολίας στην πόλη των Σερρών και διερεύνηση 

χωροθέτησης πάρκου κεραιών».  

 

κ. Αγγελίδης:   Πάνω σε αυτό το θέμα ήθελα να κάνω μια ερώτηση στον κ. Δήμαρχο. 

Κ. Δήμαρχε, σχετικά με το πάρκο κεραιών εντάξει, δεν έχουμε καμιά αντίρρηση, απλώς, 

παρεπιμπτόντως, τώρα θα ήθελα να πω εκεί ο χώρος έχει τα κακά τα χάλια, αν είναι δυνατόν 

να διαμορφωθεί, να γίνει κάποια συντήρηση δρόμου, φωτισμού, καμιά πόρτα κ.λπ. 

 

- Εγκρίνεται. 
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ΘΕΜΑ  19ο : Έγκριση πρωτοκόλλου προσωρινής και οριστικής παραλαβής των έργων:  

α) «Διαμόρφωση πλατείας Αγ. Αθανασίου»,  

β) «Διαμόρφωση πλατείας Αγ. Αθανασίου (αποπεράτωση)» και  

γ) «Αποκατάσταση του υφιστάμενου χώρου διάθεσης απορριμμάτων του 

Δήμου Σερρών».  

 

- Εγκρίνονται. 

 

ΘΕΜΑ  20ο : Έγκριση καταβολής οφειλής 4ου και 5ου λογ/σμού του έργου: «Κατασκευή 

οικιών με το σύστημα προκατασκευής για βελτίωση ποιότητας ζωής των 

τσιγγάνων».  

 

- Εγκρίνεται. 

 

ΘΕΜΑ  21ο  : Ορισμός επιτροπής αξιολόγησης των αιτήσεων ενδιαφέροντος για τη μελέτη με 

τίτλο: «Νέο Γενικό πολεοδομικό σχέδιο Δήμου Σερρών».  

 

κ. Πρόεδρος:   Ορισμός επιτροπής άξιος. 

Ορίζεται: κ. Φανουράκη, κ. Ζλάτκος, και ένας υπάλληλος 

κ. Σίμογλου:   κ. Πρόεδρε, νομίζω λογικό θα ήτανε ένας από τους δύο Δημοτικούς 

Συμβούλους να είναι από την αντιπολίτευση. Νομίζω ότι είναι ένα θέμα το οποίο ουσιαστικά 

βέβαια, εδώ είναι τα πρώτα στάδια, προκαταρκτικά όλα, αλλά παρ’ όλα καλό είναι για να 

υπάρχει και κάποια ενημέρωση, αν θέλετε, και στην αντιπολίτευση διαφάνεια θα υπάρχει, δεν 

το θέτω εκεί το θέμα, αλλά καλό είναι να υπάρχει και ένας εκπρόσωπος από την αντιπολίτευση 

και βέβαια ο υπάλληλος του Δήμου θα είναι αυτός που θα ορίσει ο Δήμαρχος για να έχουμε 

και εμείς μια εικόνα του πως βαδίζουν τα πράγματα. 

κ. Πρόεδρος:   κ. Σίμογλου, η επιτροπή είναι για το συγκεκριμένο έργο. 

κ. Δήμαρχος:   Θα ήθελα να επισημάνω ότι είναι ιδιαιτέρως λεπτό και τεχνικό θέμα. 

Εάν νομίζετε ότι θα μπορούσατε να αναλάβετε τέτοια ευθύνη να συμμετέχει κάποιος από σας 

στην επιτροπή. Εγώ, όμως, πιστεύω ότι θα αδικήσουμε το αποτέλεσμα ενδεχόμενα. Γιατί θα 

υπάρχει κάποιος που θα δυσκολευότανε να πάρει θέση και θα ακολουθούσε ούτως ή άλλως 

αναγκαστικά τις απόψεις των τεχνικών. 

κ. Σίμογλου:   Σίγουρα θα μπορούσε κ. Δήμαρχε, το Δ. Σ. να μην είχε μηχανικούς και 

να είμαστε όλοι άσχετοι, σημαίνει η επιτροπή δεν θα μπορούσε. 

κ. Δήμαρχος:   Κατ’ ανάγκη θα συνέβαινε αυτό που ξέρετε, ότι συμβαίνει συνήθως 

μερικές φορές, μένουν σε αυτές τις περιπτώσεις μόνο οι υπάλληλοι οι τεχνικού παίρνουν τις 

αποφάσεις, υποδεικνύουν και ακολουθούν οι σύμβουλοι συνήθως. 

κ. Πρόεδρος:   κ. Δήμαρχε, κ. συνάδελφοι πενταμελές είναι η επιτροπή. 

Δύο υπάλληλοι ΠΕΕ, ΤΕΕ ή από ΤΕ. 

κ. Μηλίδης:   κ. Πρόεδρε, εάν μου επιτρέπετε, αυτό που είπατε τώρα η επιτροπή είναι 

πενταμελής, νομίζω, ότι ενισχύει την θέση του Σίμογλου ότι θα μπορούσε πραγματικά να είναι 

κάποιος από την αντιπολίτευση, διότι από ότι έχω αντιληφθεί οι τέσσερις είναι τεχνικοί 

υπάλληλοι, έτσι, κατά ανάλογο τρόπο θα έπρεπε σε άλλες επιτροπές που είναι υγειονομικού 

χαρακτήρα να είμαστε μόνο γιατροί, τίποτε άλλο. Νομίζω, ότι πρέπει το θέμα να το δούμε με 

πιο ανοιχτό μυαλό, γιατί ενισχύεται από το γεγονός ότι είναι πενταμελή ενώ εγώ ήξερα 

τριμελή μέχρι τώρα. 

κ. Δήμαρχος:   Το αφήνω στην προαίρεση σας κ. Πρόεδρε, όπως νομίζετε. Εγώ 

πιστεύω ότι θα ήταν καλύτερα να είναι τεχνικοί, από κει και πέρα εάν υπάρχει επιμονή από 

πέρας της αντιπολίτευσης ή να τεθεί ψηφοφορία ή να ικανοποιήσετε το αίτημα όπως νομίζετε. 

20 



 

κ. Πρόεδρος:   Το θέμα δεν μπορεί να μπει σε ψηφοφορία. 

κ. Δήμαρχος:   Για αυτόν το λόγο μολονότι η εισήγηση λέει τριμελής έως πενταμελής 

και θα μπορούσαμε με μια τριμελή βάζοντας τους δύο συμβούλους να έχουμε μια πλειοψηφία, 

θελήσαμε να δώσουμε την πλειοψηφία στους έξω από το Δ.Σ. και να υπάρχουν απλώς στο 

σύνολό τους τεχνικοί. Δύο θα είναι οι υπάλληλοι του Δήμου, ένας θα είναι ελεύθερος 

επαγγελματίας που θα υποδειχθεί από το Τεχνικό Επιμελητήριο και θα υπάρχουν και δύο 

σύμβουλοι που έχουμε την δυνατότητα να είναι τεχνικοί. 

 

- Εγκρίνεται. (Φανουράκη, Ζλάτκος). 

 

ΘΕΜΑ  22ο : Συγκρότηση επιτροπής της παρ. 2 άρθρου 7 του Π. Δ/τος 267/98 για την 

εξέταση των ενστάσεων του άρθρου 4 του ιδίου Π.Δ/τος.  

 

- Εγκρίνεται. 

 

ΘΕΜΑ  23ο: Ορισμός εκπροσώπων Δήμου Σερρών στο Διοικητικό Συμβούλιο της 

Αφετηρίας Α.Ε.  

 

κ. Πρόεδρος:   Ορίζεται ο κ. Δήμαρχος και αναπληρωτής ο κ. Λέφας. 

 

- Εγκρίνεται. (Λέφας  και κ. Δήμαρχος) 

 

ΘΕΜΑ  24ο: Αντικατάσταση αναπληρωματικού μέλους του Δ/κού Συμβουλίου της Δ.Ε. 

«ΔΗ.ΠΕ.ΘΕ.» Σερρών. 

 

κ. Πρόεδρος:   Έχουμε μια επιστολή του κ. Ελευθερίου: «Αξιότιμε κ. Πρόεδρε, 

ευχαριστώ θερμά για το συμβούλιο Σερρών τιμητική εκλογή μου στο Διοικητικό Συμβούλιο 

στο ΔΗ. ΠΕ. ΘΕ. Σερρών, όμως από τις πρώτες, μετά την μεταπολίτευση, εκλογές απέχω κάθε 

ανάμειξη και συμμετοχή στα πολιτιστικά δημοτικά δρώμενα της πόλης μας. 

Εκτός των άλλων και για να μην πλήττομαι τα δημοκρατικά ιδεώδη πιστεύω των 

συμπολιτών μας παρακαλώ να θεωρηθεί από το Δ. Σ. ως μη ληφθείσα η απόφαση εκλογής μου 

στο Διοικητικό Συμβούλιο στο ΔΗΠΕΘΕ. 

κ. Γκότσης:   κ. Πρόεδρε εδώ ήθελα να είμαστε λίγο πιο προσεκτικοί σε αυτά τα 

θέματα, να μην εκθέτουμε έτσι πρόσωπα όταν δεν είναι σε γνώση, διότι ο κ. Ελευθεριάδης 

είναι ένας ευπρεπέστατος άνθρωπος, όλοι τον γνωρίζουμε, ένας άνθρωπος ο οποίος έχει μόνο 

να πει καλά για όλους και όλοι για αυτόν, βρέθηκε δύσκολη, δεινή θέση του την φέραμε εμείς, 

θέλω να πω το σώμα να είναι πιο προσεκτικό. 

κ. Πρόεδρος:   κ. Γκότση, για το θέμα αυτό απαντήσαμε πάρα πολλοί. Απάντησε και ο 

κ. Σιδέρης, απήντησαν και πάρα πολλοί και εμείς ο κ. Ελευθεριάδης, δεν αμφιβάλλει. 

κ. Περδίκης: κ. Πρόεδρε, επιτρέψτε μου και εγώ να εκφράσω την απογοήτευσή μου 

για το χαρακτηρισμό εντός εισαγωγικών, έτσι περί δημοκρατικών ιδεωδών και δημοκρατικών 

πολιτών και την αποδοκιμασία μου, παρ’ όλη την προσωπική εκτίμηση στο πρόσωπο του 

συντάξαντος το κείμενο της αποδοκιμασίας μου την πολιτική για αυτούς τους χαρακτηρισμούς 

που αποδίδει σε ένα εκλεγμένο Δ.Σ. με δημοκρατικές διαδικασίες. 

κ. Πρόεδρος:   Στου κ. Ελευθεριάδη τη θέση μπαίνει ο κ. Συμεωνίδης. 

 

- Εγκρίνεται. ( Ο κ. Συμεωνίδης) 
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ΘΕΜΑ  25ο : Έγκριση συνδιοργάνωσης «Διεθνών Σερραϊκών Κολυμβητικών Αγώνων».  

 

κ. Πρόεδρος:   Το θέμα αυτό θα το χειριστεί η ΔΕΠΚΑ και νομίζω δεν έχει θέση το Δ. 

Σ. Η ΔΕΠΚΑ θα πάρει την απόφαση, οπότε αποσύρεται από το Δ. Σ. 

κ. Δήμαρχος:   Θα ήθελα με την ευκαιρία να διευκρινίσω, είπαμε ότι από την στιγμή 

που έχουμε έναν φορέα που έχει σχέση με την Κοινωνική Πρόνοια με τον πολιτισμό με τον 

αθλητισμό να σταματήσουμε αυτήν την ερμαφρόδιτη κατάσταση και ο δήμος και η ΔΕΠΚΑ 

να έρχονται στον Δήμο χωρίς κανένα πρόγραμμα και κανένα άλλο λογαριασμό εκ των 

προτέρων αποσαφηνισμό. 

Να δίνονται οικονομικές ενισχύσεις να υπάρξει ένας καλύτερος προγραμματισμός. Η 

ΔΕΠΚΑ έχει μια επιχορήγηση με βάση αυτήν την επιχορήγηση και με βάση τις δαπάνες 

βλέπει τις δυνατότητές της. Κάθε χρόνο κατανέμει στον κάθε τομέα δραστηριότητάς της τα 

ποσά τα οποία μπορεί να διαθέσει προς τρίτους για την εξυπηρέτηση των σκοπών της και θα 

έχει συγκεκριμένα κονδύλια μέσα από τα οποία θα μπορεί να ενισχύει τους διαφόρους 

ιδιωτικούς φορείς που αναπτύσσουν δραστηριότητα, είτε στην Κοινωνική Πρόνοια είτε στον 

πολιτισμό είτε στον αθλητισμό και δεν θα ξεπερνάει το πλαφόν των οικονομικών της 

δυνατοτήτων. Είναι ο μόνος τρόπος για να νοικοκυρέψουμε τα του Δήμου μας και τα των 

επιχειρήσεων. 

 

- Αποσύρεται,  θα το επιχορηγήσει η Δ.Ε.Π.Κ.Α. 

 

ΘΕΜΑ  26ο : Ψήφιση πίστωσης για την εκτέλεση δυνάμει προγραμματικής συμβάσεως του 

έργου: «Συλλεκτήριος αγωγός ακαθάρτων περιοχής Αγ. Αθανασίου της 

πόλεως¨.  

 

- Εγκρίνεται. 

 

ΘΕΜΑ  27ο : Έγκριση προμήθειας ειδών ατομικής προστασίας για υπαλλήλους του Γραφείου 

Πληροφορικής του Δήμου.  

 

κ. Πρόεδρος:   Παλαιότερα, όπως γνωρίζουν οι παλαιοί συνάδελφοι, συνήθως σε 

άτομα δίναμε κάποια ρούχα τα οποία ήταν ανθυγιεινά. Εν συνεχεία δώσαμε κάποια άλλα 

χρήματα εδώ στην τεχνική υπηρεσία. Σήμερα έρχονται κάποια άλλα και συγκεκριμένα της 

μηχανογράφησης και ζητούν και αυτοί να πάρουν ρούχα. Η εισήγηση είναι να τους δώσουμε, 

όμως ο κ. Δήμαρχος έχει αντίθετη γνώμη και εμείς σαν δημαρχιακή αρχή, όμως είναι ένα θέμα 

που θα θέλαμε να έχουμε την ομόφωνη απόφαση του Δημοτικού Συμβουλίου. Αρνητικοί 

είμαστε σύμφωνα με τον κ. Δήμαρχο. 

κ. Δήμαρχος:   Να σας εξηγήσω. Υπάρχουν για ορισμένες δραστηριότητες, για 

ορισμένα επαγγέλματα υπάρχει κάποιο επίδομα ρουχισμού, είναι π. χ. για τους εργάτες 

καθαριότητας που πρέπει να φορέσουν κάποιες φόρμες ή για τους εργατοτεχνίτες των 

συνεργείων που χρειάζεται να πάρουν κάποιες φόρμες ειδικές για τη δουλειά τους. 

Από κει και πέρα συμβαίνει αυτό στο δημόσιο και μερικές φορές και σε όλους παρά τω 

δημοσίω φορείς, όταν υπάρχει μια τάξη υπαλλήλων που έχουν κάποιο επίδομα να επιδιώκουν 

και οι υπόλοιπες τάξεις να το πάρουν χωρίς να έχουν στην ουσία καμιά σχέση με αυτά. Εξ 

άλλου παίρνουν κάποια στιγμή κάποιοι εκπαιδευτικοί ένα επίδομα βιβλιοθήκης και ζητούν 

μετά και οι υπόλοιποι υπάλληλοι και όλοι και ενδεχόμενα μπορούν και κάποιοι που δεν έχουν 

σχέση, ενδεχόμενα με τη μελέτη, να πάρουν και επίδομα βιβλιοθήκης. Συμβαίνουν αυτά τα 

πράγματα, θα πρέπει να τα αποφεύγουμε. 
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Δεν μπορούμε να χαρακτηρίσουμε τους υπαλλήλους που δουλεύουν στην 

μηχανοργάνωση ως εργαζόμενους σε ανθυγιεινό επάγγελμα για να χρειάζονται ειδική στολή 

και να θέλουν επίδομα στολή. 

κ. Σίμογλου:   Όχι, θα γίνει διευκρίνιση κ. Δήμαρχε τι ακριβώς ζητάνε οι υπάλληλοι. 

κ. Δήμαρχος:   Ζητάνε επίδομα στολής σε χρήμα, προς Θεού. 

κ. Αγγελίδης:   Οι υπάλληλοι του Δήμου πλην του γραφείου πληροφορικής τα 

παίρνουν αυτά. 

κ. Πρόεδρος:   Πήραν από την τεχνική υπηρεσία κάποιοι υπάλληλοι. 

κ. Αγγελίδης:   Είναι άδικο. Ή θα πάρουμε μια απόφαση δίκαιη για όλους ή θα 

δώσουμε σε όλους. Η δικιά μας πρόταση ποια είναι, και αυτή τη χρονιά κ. Πρόεδρε, κ. 

Δήμαρχε ας τα πάρουν και την επόμενη να το δούμε το θέμα πιο σωστά και αντικειμενικά και 

πιο δίκαια. 

κ. Σίμογλου:  Επειδή το θέμα είναι κάπως μπλεγμένο, για να είμαι ειλικρινής, όπως 

αντιλαμβάνομαι, άλλοι παίρνουν, άλλοι δεν παίρνουν. Ποιοι παίρνουν; Θα ζητούσα το θέμα να 

αποσυρθεί και να έρθει σε επόμενο Δ. Σ. με μια αναλυτική κατάσταση και μαζί ποιοι 

παίρνουν. 

 

- Αποσύρεται.  

 

ΘΕΜΑ  28ο : Έγκριση – ενημέρωση επί αποφάσεων Δημοτικών Επιχειρήσεων.  

 

κ. Αγγελίδης:   Αυτό τα λεφτά που δίνει το θέατρο στη ΔΕΠΚΑ, τι ακριβώς είναι; Δεν 

υπάρχει επιχορήγηση, λίγο περίεργο μου φαίνεται. 

κ. Δημητρακούδη:   Και γω πήρα το φάκελο για να ενημερωθώ, όπως είδατε όμως, 

είναι αποφάσεις που πάρθηκαν από τη προηγούμενη Δημ. Αρχή τα οποία όπως λένε 

αναλυτικά, τα έδωσε το ΔΗΠΕΘΕ στη ΔΕΠΚΑ γιατί χρησιμοποίησε χώρους της αίθουσας 

ηλεκτρονικά. Για να είμαι ειλικρινής και μένα μου φάνηκε παράξενο αυτό το πράγμα, γιατί 

είναι και μεγάλο ποσό για τα οικονομικά του ΔΗΠΕΘΕ, είναι ένα βαρύ ποσό, είναι ένα 

τετελεσμένο γεγονός. 

κ. Περδίκης:   Αν πούμε ουσιαστικά για προγράμματα τα οποία είτε σε πολύ μεγάλο 

ποσοστό είτε στο σύνολο χρηματοδοτούνται από την Ευρωπαϊκή Ένωση μέσω του 

Υπουργείου Εργασίας κ.λπ υλοποιούνται από κάποιες Δημοτικές Επιχειρήσεις. Οι δημοτικές 

επιχειρήσεις εμφανίζονται στις δαπάνες του προγράμματος ενοικίασης της αίθουσας του Δ. Σ. 

Σερρών, για παράδειγμα, γιατί εδώ θα γίνουν μαθήματα επιμόρφωσης στο χ αντικείμενο και 

πρέπει να εμφανίζεται και ένα ενοίκιο. Ουσιαστικά αυτό το μέρος των δαπανών στο σύνολο 

του προγράμματος είναι αυτό που ωφελεί οικονομικά τις Δημ. Επιχειρήσεις του Δήμου. 

Όπως γίνεται το ίδιο πράγμα δήθεν την γραμματειακή υποστήριξη που παρέχεται από 

δημόσιους υπαλλήλους και εμφανίζεται μέσα σαν δαπάνη, το ίδιο γίνεται και με τις διάφορες 

αίθουσες που χρησιμοποιούν οι φορείς που διοργανώνουν τέτοιου είδους προγράμματα. 

Υπάρχει π.χ. ένα πρόγραμμα της πρωτοβάθμιας και δευτεροβάθμιας εκπαίδευσης για 

επιμόρφωση ηλεκτρονικών υπολογιστών που υλοποιήθηκε στις εγκαταστάσεις του ΔΕΕΚ του 

Οβά Τσεσμέ. Εμφανίζονται ότι πλήρωσαν ενοίκιο, δεν πλήρωσαν ενοίκιο. Την αίθουσα την 

πήραν δωρεάν, αλλά για να καλύψουν μέρος των δαπανών που θα τις κάλυπταν από ιδίους 

πόρους τα καλύπτουν δημοσίων δαπανών. 

κ. Αναστασιάδης:   κ. Περδίκη καλά όλα αυτά, για ποιο λόγο μην ξαναπείς την λέξη 

Οβά Τσεσμέ. Τα του Τουρκογένη, Βουλγαρογένη, φτάνει πια. Υπάρχει επίσημη ονομασία: 

«Πάρκο Ομονοίας». Τελείωσε ντροπή. Επιτρέπεται να λέτε Οβά Τσεσμέ εδώ μέσα;  

 

- Εγκρίνονται. 
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ΘΕΜΑ  29ο : Έγκριση διαφόρων προμηθειών και δαπανών για τις ανάγκες των υπηρεσιών 

του Δήμου.  

 

- Εγκρίνονται.  

 

κ. Πρόεδρος:   Λύεται η συνεδρίαση. 

 

κ. Σίμογλου:   κ. Πρόεδρε, κ. Δήμαρχε, πριν αποχωρήσουμε, επειδή περιμέναμε 

απάντηση για την πρόταση που είχα κάνει και παράκληση, αν θέλετε, που είχα κάνει. Στο 

προεδρείο και σε σας τα θέματα τουλάχιστον στους αρχηγούς συνδυασμών να στέλνονται 

φωτοτυπημένα να έχουμε χρόνο να το μελετήσουμε και δεύτερον, χώρο να μπορούμε κάπου 

να καθόμαστε και να κάνουμε μια προσύσκεψη και θέλουμε για αυτό το πράγμα να μας 

απαντήσετε. 

κ. Πρόεδρος:   κ. Σίμογλου, ασχολούμαστε με τις προτάσεις και την δική σας και των 

συναδέλφων. Θα σας δώσουμε φωτοτυπία και θα κάνουμε το καλύτερο. 

 

 Μετά το πέρας της συνεδρίασης συντάχθηκαν τα πρακτικά αυτά και οι ακόλουθες  

αποφάσεις: 

 

Πρ. 3/1/2003  Το Δ.Σ. καταδικάζει.                                                                                                     

 

Πρ. 3/2/2003 Ανακοίνωση διαγραφής του Δ.Σ. κ. Γκότση  από τον συνδυασμό του κ. 

Σίμογλου. 

 

Πρ. 3/3/2003 Σχετικά με πρόταση του Δ.Σ. κ. Περδίκη Ζήση, για συμμετοχή του Δήμου σε 

αντιπολεμική εκδήλωση στις 12/2/2003. 

 

122 / 2003 Έγκριση μεταφοράς αδιάθετης πίστωσης  από Ν.Τ. και απόδοσή της στις 

Σχολικές Επιτροπές.  

 

123 / 2003 Έγκριση καταβολής οφειλής πολιτιστικής εκδήλωσης στο πλαίσιο 

προγράμματος κοινωνικής ένταξης  Τσιγγάνων (συναυλία Β. Παϊτέρη). 

 

124 / 2003 Ορισμός εκπ/που του Δήμου στην ετήσια Γενική Συνέλευση  των μετόχων 

της ΕΣΑΝΣ  Α.Ε. 

 

125 / 2003 Ομοίως του ΑΥΤΟΚΙΝΗΤΟΔΡΟΜΙΟΥ ΣΕΡΡΩΝ Α.Ε.

 

126 / 2003 Ομοίως στο Κέντρο Πρόληψης της χρήσης των Εξαρτησιογόνων ουσιών 

«ΟΑΣΙΣ».

 

127 / 2003 Έγκριση έκδοσης άδειας ίδρυσης και λειτουργίας του κατ/τος ΖΑΧ/ΣΤΕΙΟ 

του κ. Ευγενίδη Αντωνίου. 

 

128 / 2003 Ομοίως του κατ/τος ΜΠΑΡ του κ. Οικονομίδη Ιωάννη.

 

129 / 2003 Ομοίως του ΨΗΤΟΠΩΛΕΙΟ  του κ. Μητρούσκα Δημητρίου.

 

130 / 2003 Ομοίως του κατ/τος περιποίησης χεριών-ποδιών της κας Ζλιάκα Ευαγγελίας.
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131 / 2003 Ομοίως του ΟΒΕΛΙΣΤΗΡΙΟΥ  του κ. Τοσιάδη Χαράλαμπου.

 

132 / 2003 Ομοίως του ΠΡΑΤΗΡΙΟΥ ΓΑΛΑΚΤΟΣ  της κας Τσιάμη Σεβαστής.

 

133 / 2003 Ομοίως του ΟΒΕΛΙΣΤΗΡΙΟΥ  του κ. Καρυπίδη Δημητρίου.

 

134 / 2003 Ομοίως της ΤΑΒΕΡΝΑΣ  της κας Στερνιάδου Ιωάννας. 

 

135 / 2003 Ομοίως του ΚΡΕΟΠΩΛΕΙΟΥ του κ. Παπάζη Στυλιάνου.

 

136 / 2003 Ομοίως του ΠΡΑΤΗΡΙΟΥ ΓΑΛΑΚΤΟΣ  της κας Γκρέμπα Παυλίνας.

 

137 / 2003 Ομοίως ΚΟΜΜΩΤΗΡΙΟΥ  της κας Κουντουρά Κυριακής.

 

138 / 2003 Ομοίως του ΣΝΑΚ-ΜΠΑΡ της κας Δινάκη Ειρήνης.

 

139 / 2003 Ομοίως του ΜΠΟΥΓΑΤΣΑΔΙΚΟΥ της κας Κεδέρη Ελένης.

 

140 / 2003 Ομοίως του ΠΑΝΤΟΠΩΛΕΙΟΥ του κ. Καρυπίδη Δημητρίου.

 

141 / 2003 Έγκριση χορήγησης άδειας ίδρυσης μονάδας ποιμνιοστασίου  του κ. Δέμονα 

Ιωάννη. 

 

Πρ. 3/4/2003 Παραπέμπεται το θέμα άδειας Μ.Ο. στο κατ/τα ΚΑΦΕ-ΜΠΑΡ της κας 

Αριτζή Σοφίας στη Δημαρχιακή Επιτροπή. 

 

142 / 2003 Έγκριση εγγραφής του Δήμου ως συνδρομητή για τα έτος 2003 σε εφημερίδες 

και περιοδικά. 

 

143 / 2003 Έγκριση καταβολής εξωϊδρυματικής  οικονομικής ενίσχυσης. 

 

144 / 2003 Ορισμός υπευθύνου του προγράμματος «Απόκτηση εργασιακής εμπειρίας 

Ανέργων στη φύλαξη σχολικών κτιρίων». 

 

145 / 2003 Έγκριση ανάθεσης εργασιών εφαρμογής διπλογραφικού συστήματος σε 

έμπειρο λογιστικό γραφείο. 

 

146 / 2003 Σύνθεση Δ/κού Συμβουλίου  του Ν.Π. με την επωνυμία «ΔΗΜΟΤΙΚΟ 

ΑΘΛΗΤΙΚΟ ΚΕΝΤΡΟ – ΚΟΛΥΜΒΗΤΗΡΙΟ ΣΕΡΡΩΝ». 

 

147 / 2003 Ομοίως του Ν.Π. «ΔΗΜΟΤΙΚΟ ΣΤΑΔΙΟ-ΓΥΜΝΑΣΤΗΡΙΟ ΣΕΡΡΩΝ». 

 

148 / 2003 Ομοίως του Ν.Π. «ΚΕΝΤΡΟ ΠΡΟΣΧΟΛΙΚΗΣ ΑΓΩΓΗΣ ΔΗΜΟΥ 

ΣΕΡΡΩΝ». 

 

149 / 2003 Ομοίως του Ν.Π. «Κ.Α.Π.Η. Δήμου Σερρών». 

 

150 / 2003 Ομοίως του Ν.Π. «Κ.Π.Φ.Π. – Μ.Φ.Ι.». 
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151 / 2003 Μεταβίβαση των αρμοδιοτήτων των περιπτώσεων ιθ, κ, κα, κβ και κγ της 

παραγρ. 1 του άρθρου 24 του Π.Δ./τος 410/95 στη Δημαρχ. Επιτροπή. 

 

152 / 2003 Κατάργηση  του Ν.Π. με την επωνυμία  «2ο ΚΑΠΗ Δήμου Σερρών». 

 

153 / 2003 Αποδοχή ειδικής εκλογικής αποζημίωσης σε υπαλλήλους του Δήμου. 

 

154 / 2003 Έγκριση καταβολής οφειλής  για την εκπόνηση της μελέτης: «Μελέτη 

Κέντρου στήριξης Επιχειρήσεων». 

 

155 / 2003 Έγκριση πρακτικού επιτροπής σχετικά με τη μετατόπιση και εγκατάσταση 

περιπτέρων  ως προς τη  χορήγηση άδειας: α)στη Σταματιάδου Μ. και β)στην 

Κωνσταντίνου Μαρία και απόσυρση της εγκατάστασης περιπτέρου  της κας 

Κεκαγιάς Αριστούλας.   

 

156 / 2003 Έγκριση απ’ ευθείας εκποίησης προσκυρούμενης δημοτικής έκτασης  στην 

ιδιοκτησία του κ.  Χατζηαγοράκη Βασιλείου. 

 

157 / 2003 Έγκριση συνέχισης  εκπόνησης της μελέτης ΧΥΤΑ Σερρών και παράταση 

προθεσμίας  περαίωσής της.  

 

158 / 2003 Ομοίως του έργου: «Ηλεκτροφωτισμός Δημοτικού Γηπέδου Σερρών». 

 

159 / 2003 Έγκριση ηλεκτροδότησης εγκατάστασης ηλεκτροφωτισμού Δημοτικού 

Γηπέδου. 

 

160 / 2003 Έγκριση επέκτασης – συμπλήρωσης δικτύου ΦΟΠ στην περιοχή Αγ. Ιωάννη-

Επταμύλων-Ηλιούπολης. 

 

161 / 2003 Ομοίως στην οδό Σιδηροκάστρου. 

 

162 / 2003 Ομοίως στην οδό Ξεν. Σγουρού. 

 

163 / 2003 Ομοίως στις οδούς Ηροδότου και Δημ. Χόνδρου. 

 

164 / 2003 Ομοίως στην εκκλησία Αγ. Δημητρίου και Αγ. Γεωργίου κοντά στην 

επαρχιακή οδό Σερρών-Ι. Μ. Προδρόμου. 

 

165 / 2003 Ομοίως στην οδό Πτολεμαίων.  

 

166 / 2003 Έγκριση μελέτης του έργου: «Προσθήκη κερκίδων στο Κλειστό Γυμναστήριο 

Ομόνοιας».  

 

167 / 2003 Έγκριση τεχνικής μελέτης και αποτελεσμάτων του προγράμματος: «Σύνταξη 

διαγραμμάτων Η/Μ ακτινοβολίας στην πόλη των Σερρών και διερεύνηση 

χωροθέτησης πάρκου κεραιών». 

 

168 / 2003 Έγκριση πρωτοκόλλου προσωρινής παραλαβής του έργου: «Αποκατάσταση 

του υφιστάμενου  χώρου διάθεσης απορριμμάτων του Δήμου Σερρών». 
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169 / 2003 Έγκριση Π.Π. & Ο.Π. του έργου: «Διαμόρφωση πλατείας Αγ. Αθανασίου». 

 

170 / 2003 Ομοίως του έργου: «Διαμόρφωση πλατείας Αγ. Αθανασίου» (Αποπεράτωση). 

 

171 / 2003 Οφειλή του 4ου και 5ου Λογαριασμού του έργου «Κατασκευή οικιών με το 

σύστημα προκατασκευής για  βελτίωση ποιότητας ζωής των Τσιγγάνων». 

 

172 / 2003 Έγκριση σχεδίου σύμβασης, ειδικής και γενικής συγγραφής υποχρεώσεων και 

ορισμός επιτροπής αξιολόγησης  των αιτήσεων ενδιαφέροντος  για τη μελέτη 

με τίτλο: «Νέο γενικό πολεοδομικό σχέδιο Δήμου Σερρών». 

 

173 / 2003 Ορισμός εκπ/πων Δήμου Σερρών στο Δ/κό Συμβούλιο της ΑΦΕΤΗΡΙΑΣ Α.Ε. 

 

174 / 2003 Συγκρότηση επιτροπής  της παρ. 2 άρθρ. 7 του Π.Δ/τος 267/98 για την 

εξέταση των ενστάσεων του άρθρ. 4 του ιδίου Π.Δ/τος. 

 

175 / 2003 Αντικατάσταση αναπληρωματικού μέλους του Δ/κού Συμβουλίου της Δ.Ε. 

«ΔΗ.ΠΕ.ΘΕ.». 

 

Πρ. 3/5/2003 Αποσύρεται το θέμα συνδιοργάνωσης «Διεθνών Σερραϊκών  Κολυμβητικών 

Αγώνων». 

 

176 / 2003 Ψήφιση πίστωσης για την εκτέλεση δυνάμει προγρ/κής σύμβασης του έργου: 

«Συλλεκτήριος αγωγός ακαθάρτων περιοχής Αγ. Αθανασίου της πόλης». 

 

Πρ. 3/6/2003 Αποσύρεται το θέμα χορήγησης ειδών ατομικής προστασίας για υπαλλήλους 

του Γρ. Πληροφορικής. 

 

177 / 2003 Ενημέρωση επί των αρ. 106 και 113/2002 αποφάσεων της Δ.Ε. ΔΕΠΚΑ. 

 

178 / 2003 Ομοίως της αρ. 53/2002 απόφασης της Δ.Ε. ΔΗ.ΠΕ.ΘΕ. 

 

178α/ 2003 Έγκριση της αρ. 54/2002 απόφασης της Δ.Ε. ΔΗ.ΠΕ.ΘΕ. 

 

179 / 2003 Έγκριση καταβολής δαπάνης δημοσίευσης ανακοίνωσης για το Πάρκινγκ 

Βαρέων Οχημάτων. 

 

180 / 2003 Ομοίως ανακοίνωσης για τη Β’ Φάση Εφαρμογής Κυκλοφοριακών 

Συνθηκών. 

 

181 / 2003 Έγκριση καταβολής εξόδων κίνησης εκτός έδρας της κας Καίτη 

Εμμανουηλίδου, Δημοτικής Συμβούλου. 

 

182 / 2003 Ομοίως του οδηγού του Δήμου κ. Σαρακατσάνη Ιωάννη. 

 

183 / 2003 Ομοίως του οδηγού του κ. Δημάρχου κ. Μπαλτά Σταύρου. 

 

184 / 2003 Ομοίως υπαλλήλων του Δήμου. 
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185 / 2003 Παραπέμπεται στη Δ.Ε. για συμβιβασμό και έγκριση καταβολής αμοιβής 

δικηγόρου που κατέβαλε ο υπάλληλος του Δήμου  κ. Τσαρουχάς Χρήστος. 

 

186 / 2003 Ομοίως του κ. Πολιτίδη Δημητρίου. 

 

187 / 2003 Έγκριση καταβολής αποζημίωσης στον κ. Βατσανίδη Στέφανο, λόγω 

ρυμοτομίας.  

 

188 / 2003 Έγκριση καταβολής πριμ παραγωγικότητας  5 συντ/χων  που επιδικάσθηκε με 

την 134/99 απόφασης του Ειρηνοδικείου. 

 

189 / 2003 Έγκριση δαπάνης εργασιών καθαίρεσης οπλισμένου σκυροδέματος οχετού 

Απαμείας. 

 

190 / 2003 Ψήφιση εξειδικευμένη πίστωσης 18.000 € για προμήθεια ημιφορτηγού 

αυτ/του DIESEL 2,8 tn. 

 

191 / 2003 Έγκριση δαπανών εκδήλωσης βράβευσης της Ιστ. Λαογραφικής εταιρίας 

Σερρών-Μελενίκου. 

 

192 / 2003 Έγκριση δαπάνης επανεκτύπωσης τουριστικών φυλλαδίων (Μarketing Plan). 

 

193 / 2003 Έγκριση διαφόρων προμηθειών  και δαπανών για τις ανάγκες  των 

Υπηρεσιών του Δήμου. 

 

194 / 2003 Έγκριση προμήθειας ανταλλακτικών  για την επισκευή αυτ/των και  μηχ/των 

του Δήμου. 

 

195 / 2003 Έγκριση ανάθεσης εργασιών για την επισκευή και συντήρηση αυτ/των και 

μηχ/των του Δήμου.  

 

196 / 2003 Ψήφιση πίστωσης για την καταβολή δαπάνης σύνταξης και μεταγραφής 

συμβολαίου αγοράς διατηρητέου Σχοινά. 

 

 

 

 

O ΠΡΟΕΔΡΟΣ TOY Δ. Σ.                                          Ο ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ ΤΟΥ Δ.Σ.                

 

 

 

 

 ΝΥΚΤΟΠΑΤΗΣ ΑΝΤΩΝΙΟΣ                                          ΛΕΦΑΣ ΑΝΑΣΤΑΣΙΟΣ   
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Τ Α     Μ Ε Λ Η 

 
Αγγελίδης Πέτρος 

 

Αναστασιάδης Αντώνιος 

 

Αραμπατζή Φωτεινή 

 

Βασιλειάδης Ηλίας 

 

Βλάχος Ηλίας  

 

Γκότσης Ηλίας 

 

Γρηγοριάδης Νικόλαος 

 

Δημητρακούδη Θεοχάρη 

 

Ζλάτκος Ανδρέας – Θεόδωρος 

 

Θεοφανίδης Αβραάμ 

 

Ιλανίδου – Βίλλιου Δέσποινα 

 

Κατριρτζόγλου Νικόλαος 

 

Λογοθετίδης Σταύρος 

 

Μαντζαρίδης Νικόλαος 

 

Μηλίδης Θεόδωρος 

 

Μητλιάγκας Ζήσης 

 

Μπαμπαΐτης Δημήτριος 

 

Μπιτζίδου – Σαρακενίδου Σοφία 

 

Μπόνας Ιωάννης 

 

Παπαβασιλείου Βασίλειος 

 

Πασχάλη – Καρύδα Ελένη 

 

Περδίκης Ζήσης 

 

Σίμογλου Κων/νος 

 

Τζιώνης Ευθύμιος 

 

Τσιγαρίδα Νεκταρία 

 

Φανουράκη Ελένη 

 


